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Mehran Tavakoli Keshe - Ja, goede morgen, goede dag aan u. Zoals gewoonlijk, waar
en wanneer u ook luistert naar deze serie van Kennis Zoekers van de Keshe
Foundation Ruimteschip Instituut. We heten u weer welkom. Een nieuw jaar voor
degenen onder u die geloven in de weg van Christus. En ik weet dat sommigen van
jullie morgen Kerstmis of Driekoningen zullen vieren. (:18). En sommigen van u
hebben al Kerstmis gevierd, en sommigen van u kennen Kerstmis bij naam, omdat u
gelooft in een andere weg van geloven in uw Schepper, en op welke manier u ook
gelooft te leven.
Het onderwijs van deze week en dit jaar komt op een nieuwe manier. Op een manier
dat we via een andere richting en dimensie (D) werken. We beginnen het onderwijs
en het werken in de dimensie van wat er met ons zal gebeuren, hoe we in de ruimte
leven. Vóór Kerstmis hebben we geprobeerd individuen uit verschillende delen van
de wereld naar Linz te brengen, in de dimensie van de kracht van de Ziel, of emotie
en/of fysiek. We hebben, in zekere zin, de kunst begrepen en geperfectioneerd. En
tegen het einde van deze maand, of begin volgende maand, zullen de nieuwe
systemen in werking treden, die ons in staat stellen om de voltooiing van de
transmutatie te doen, de voltooiing van de tijd, de voltooiing om mensen binnen te
kunnen halen, en hen niet alleen als een kwestie van staat te brengen. Dit is iets, wat
men in de wereld van de wetenschap tegenwoordig probeert te verplaatsen, of een
element te transmuteren, of het nu een atoom is, of een elektron. Maar wat zij niet
overwegen, is dat deze elementen in combinatie van samenwerken als een eenheid,
emoties hebben, gevoelens hebben, die je niet kunt bevatten door transmutatie van
de velden van de mens.
Voor de mens om een passagier van het universum te kunnen worden (U), (:20). voor
de mens om de uitgestrektheid van deze planeet, of het Zonnestelsel te kunnen
bereizen, moet hij in staat zijn om het volledige pakket af te leveren, wat betekent
het lichaam, de emotie, en de Ziel in dezelfde staat als je het achterliet van de ene
plaats, om naar een andere te gaan. We kunnen een atoom verplaatsen, het zij zo.
Maar wat gebeurt er als het moleculen worden, en wat gebeurt er met de interactie
van de velden ervan, die hen samenhoudt als een molecuul?
Wat gebeurt er als je een man beweegt, en dan moet je hem laten bewegen, in een
D van de emotie en de Ziel. Wat gaat er dan gebeuren? We hebben aangetoond in
de proeven met speciale gevallen van coma en anderen, dat we het vermogen



hebben, en het begrip om de emotie, en het geheugen, en de Ziel te verplaatsen,
maakt niet uit welk deel ervan is achtergelaten of beschadigd.
De technologie, de ruimtevaarttechnologie van vandaag, die een plasma beschouwt,
die magnetische (M) velden van het universum beschouwt, en het lichaam van de
mens als een universum, wordt fundamenteel in de structuur van de toekomstige
ruimtevaarttechnologie. Het wordt van het grootste belang in de structuur van de
vlucht, in de structuur van het leven in de ruimtetechnologie. En we moeten
begrijpen hoe wij, als totaal, als geheel, de spanwijdte van het universum zullen
afleggen. Als we een man verplaatsen van New York, naar Linz, kunnen we niet
alleen zijn lichaam meenemen, (:22). we moeten de informatie meenemen, dat hij
zijn herinneringen meedraagt, wie hij is, hoe hij zich voelt. We moeten hem
meenemen, de Ziel, dat als hij hier aankomt, we een totale man hebben.

In de experimentele afdelingen van de Keshe Foundation in Linz, zagen we hoe we
de Ziel van de Mens (STM) kunnen overbrengen. De lichamelijkheid (P) van de man
werd achtergelaten. Je reist naar, je gaat naar. Dus de nieuwe technologie, het
nieuwe begrip van de Ruimtetechnologie is, hoe wij als mensen verder gaan. We
gaan naar. We begrijpen door. We voltooien de cyclus van. En dan verder, we
begrijpen als we aankomen dat we een totale mens hebben.
Dan komt het zoals we hebben gezien in de geschiedenis van de mens, wat gebeurt
er met wat we noemen, de passagiers, als je in de ruimte bent? Wat gebeurt er met
je op reis van de Aarde naar de Maan, met de interactie van de velden van het
zonnestelsel? We zijn er niet immuun voor. Het is een omhulsel in de wind van het
universum. Het is een omhulsel van je Ziel, in een toestand van reizen in de velden,
waarvan een deel van de kracht de kracht van het lichaam van de Mens is. Wat zou er
dan gebeuren? Wat zouden we doen als we zien, we voelen, we begrijpen dat, zelfs
als we naar de ruimte reizen, (:24). zelfs als de Ziel van de Mens in de ruimte reist, wat
zal er gebeuren met hem zodra hij, in de dimensie van het reizen, in contact komt
met sterkere velden, zwakkere velden, die met hem kunnen interageren?

Wat gebeurt er als je op de maan aankomt en je hebt, aan je Ziel, in de dimensie van
zijn reis, andere velden toegevoegd. Zou je eindigen met een ander virus? Zou het
lichaam van de man als het daar komt, in een nieuwe dimensie komen? Wat zal
onze reactie zijn? Hoe zou ons DNA veranderen, om te reageren op de reis? Hoe
zouden wij, als totaal, als een verzameling van de velden, verschijnen? Zouden we
verschijnen zoals we hebben gezien met andere dingen zoals Corona. We hebben
wat dingen toegevoegd, we wisten niet wat het was, dat wordt een andere last voor
ons in onze reis?

Wat is de volgende positie? Hoe kunnen we de mens beschermen? Moeten we een
voorwaarde scheppen dat het omhulsel, de STM beschermd is tegen elke
interferentie onderweg? Hoe dieper we naar het centrum van de Melkweg gaan, hoe



sterker deze velden worden, die op de sterkte van de Ziel in bepaalde dimensies zijn
en kunnen zijn. Wat zal er met hen gebeuren? Wat zouden we zien? En hoe zouden
we deze positie zien? Zou de mens zich in die dimensie kunnen manifesteren? We
moeten ons meer bewust worden van de Totaliteit. We moeten ons meer bewust
worden van wat is geweest, wat is gebracht, en wat het ons zal brengen. En de
nieuwe ruimtetechnologie systemen moeten het vermogen hebben om die
toestand van bescherming te creëren.
In zekere zin, als we een enveloppe van Linz naar New York sturen, maakt het niet uit
of het stormachtig weer is, of het glimmend weer is, of de vrachtwagen nieuw of oud
is, of het vliegtuig beschadigd of perfect is, de brief komt toch aan op de plaats van
bestemming. En het is de taak van de structuur van de nieuwe technologie om die
veiligheid te creëren.

Tot nu toe spraken we over transmutatie van het lichaam, transmutatie van de Ziel.
Maar nu moeten we begrijpen. We moeten eraan werken om te begrijpen, dat er een
extra pakket moet zijn, een pakket Kosmische Straling (CR), dat het lichaam van de
mens, de STM in staat stelt om veilig door de overspanning van het universum te
reizen.
Dit brengt ons tot een nieuw begrip, dit brengt ons en dwingt ons om verder te
evalueren wat we hebben ontwikkeld, wat de volgende stap zal zijn. Wat is het
begrip hiervan? Wat is de essentie van het bestaan? En door alleen de Ziel als
omhulsel te dragen, zouden we de noten in het omhulsel dragen, wat de
lichamelijkheid van de mens is. En we moeten dit steeds verder begrijpen.
Misschien in de toekomst, (:28) openen we deze kennis verder. Misschien gaan we dit
in de toekomst meer begrijpen, als we verschillende dimensies en richtingen gaan
aanpakken. We hebben dit effect van de ruimte-energieën, of virussen op het
lichaam van de Mens gezien. We zagen het twee of drie jaar geleden als Covid. Eerst
beïnvloedde het onze longen, voor hij verplaatste toen hij meer verschillende
organen beïnvloede. En nu zien we een nieuwe versie, die meer beïnvloedt. En nu
pakt het onze emotie aan. We horen van veel mensen, Kenniszoekers (KS) en de
buitenwereld, dat ze lijden aan depressies, ze lijden aan zelfmoordgedachten, en
lijden aan van alles en nog wat met een kleine verkoudheid.
Want nu is de situatie niet Covid. Nu is het een infectie geworden. Nu is het gewoon
een natuurlijke verkoudheid geworden, die de meesten van ons eerder zullen
aanpakken. Nu gaat het naar de volgende sterkte. Zouden we de man de ruimte in
reizen, en dan vinden we hem suïcidaal. We vinden hem depressief op dit, in deze
ruimte door interactie van nieuwe velden. Misschien door de velden van zijn eigen
lichaam die begonnen zijn met de overgang van de ene positie naar de andere. En
dit heeft de toestand gecreëerd.
We moeten niet denken dat de ruimtevaart, die we dit jaar ingaan, als een "hapklare
maaltijd" zal zijn, en een oplossing voor alles waar we naar hebben gezocht. Om te



ontsnappen van deze planeet, of om te kunnen ontsnappen van de ene positie naar
de andere. In feite is dit veel, veel verder in het begrip van de echte ruimtevaart.
We moeten begrijpen, we moeten technologieën ontwikkelen, we moeten systemen
ontwikkelen, (:30). die de reiziger van de energie van de mens door het universum
beschermt. In de toekomst zal de mens veel wijzer worden voor dit soort reizen. De
mens zal zich veel, veel, wat wij noemen, uniek aanpassen om de overspanning van
het universum op de juiste manier te kunnen bereizen. Maar de Kenniszoekers van
nu, de wetenschapper van de Keshe Foundation en de toekomstige wetenschappers
moeten begrijpen, dat de mens moet begrijpen dat het probleem niet wordt
opgelost door alleen maar te reizen.
De mens zal niet veel bereiken als hij de kennis krijgt van hoe je een UFO moet
maken. Er zijn meer en meer ingewikkelde, complexe omstandigheden in de
ruimtevaart, dan alleen maar proberen van de ene naar de andere te gaan. Het is
zoals (toen) we het straalvliegtuig creëerden, we moesten een compressie binnenin
creëren, we moesten een nieuwe manier creëren om het zogenaamde
zuurstofniveau te verhogen, zodat de mensen een normale vlucht kunnen hebben.
We moesten zoveel veiligheid parameters in de structuur toevoegen. Dus het zal
hetzelfde zijn in deze ruimtereizen die komen gaan.

We moeten zien of de energieoverdracht van de arm, het been, het lichaam, de
hersenen, de emotie, allemaal intact blijft in de dimensie en positie van de reis. En
door hoeveel, en hoe, en welke weg, en in welke richting. En in welke positie, dat
moeten we gaan begrijpen, (:32). de positie van het begrijpen en doen. Hoe we het
leven kunnen uitbreiden. Hoe we de levende wezens kunnen uitbreiden. Hoe we
naar het volgende niveau van begrip van de Totaliteit kunnen gaan.
Misschien in de toekomst, misschien in een volgende tijd, zal de mens in staat zijn
om naar het volgende niveau te gaan. Hoe zou de mens in staat zijn de kennis te
leveren, en hoe de mens zal werken om in de toestand te komen van wat zij noemen,
manifestatie. En we moeten zien, hoe we deze dingen gaan veranderen. Hoeveel we
begrijpen, dat we die verandering kunnen brengen. En zal de mens in de komende
tijd die kennis en technologie leveren, als één pakket, en niet als wat wij noemen,
stukken en onderdelen.
Als we aan de ruimtereizen beginnen, moeten we zien hoe alles wat we doen, de
mens aan het eind van het proces als één geheel zal opleveren. Of het nu de reis van
A naar Z is, of de reis in de dimensie van de Ziel, of de reis in de dimensie van de
ruimtereis, (:34). van de Aarde naar een andere positie. Dit zijn de systemen en
technologieën, die we nu vinden, moeten ontwikkelen, moeten begrijpen, en
proberen dit uit te breiden, dat we deze technologieën kunnen leveren. Maar dan
komt het wat een makkelijkere manier voor ons zou zijn om deze te kunnen
begrijpen. Wat beïnvloedt ons? Wat doen we. Wat hebben we gezien op de planeet
Aarde, dat we nu begrijpen dat het werkt op het systeem, waarmee we zullen reizen?



In een huidige wetenschap van kosmologie en astronomie kijken we naar de positie
van de sterren. We kijken naar de positie van het planetenstelsel in ons zonnestelsel.
We kijken naar de positie van de manen, naar de positie van de planeet, in een
bepaalde positie in het zonnestelsel. Dit zijn allemaal plasmatische magnetische
velden. Deze beïnvloeden ons allemaal. We hebben manen, en omstandigheden en
emoties met betrekking tot de zomer winter, lente of herfst, kou en warmte, zon en
bewolking. Omdat ze verschillende veldsterktes creëren die door ons lichaam
worden geabsorbeerd. Maar wat gebeurt er nu, nu we de passagier van het
universum worden, de interactie van de velden begrijpen, wat zal de positie van de
sterren hebben op onze emotie.
Nu, op Aarde, praten we over Mars, en een andere planeet, en een andere planeet
zijn in lijn, of in tegenovergestelde richting. (:36). Welke velden creëren ze, en hoe
werken deze velden op ons in met de velden van onze emotie? Heeft de positie van
het planetenstelsel. Heeft de positie van de sterren in verschillende delen van het
melkwegstelsel, terwijl wij ons door ons leven bewegen, invloed op ons, op onze
emoties, op onze lichamelijkheid? Gedragen we ons elke keer als Mars in een andere
positie staat dan Jupiter? Wat gebeurt er als onze Maan in een andere positie staat,
in dezelfde positie als zij. Wat gebeurt er als hun manen in een andere positie staan,
als ze in dezelfde positie komen als de afgelopen tijd?

Al deze magnetische velden, al deze effecten op ons. Dit alles brengt veranderingen
en in de ruimtetechnologie van morgen moeten we hiermee rekening kunnen
houden. We moeten dit weten. We moeten begrijpen, dat dit alles effecten heeft,
resultaten oplevert, een heleboel andere dingen oplevert, waar we nooit eerder aan
gedacht hebben. Dit brengt ons bacillen en ziektes. Dit brengt ons allerlei dingen,
waar we nooit aan gedacht hebben.
Het pakket van de ruimtevaart van morgen is totaal anders dan het pakket van de
ruimtevaart van vandaag. Nu maken we ons zorgen over de windstormen. Nu
moeten we ons in de ruimtevaart bewust worden van de gravitationele magnetische
(GM) velden van de plasmaentiteiten, plasma, en elke andere hoek. We hebben een
sprong gemaakt over een niveau van technologie, (:38). wat de mens wilde doen. We
noemden het de ruimtevaarttechnologie zoals UFO's. We waren blij om te begrijpen
hoe ze reizen in de dimensie van fysicaliteit, en bouwen objecten, maakt niet uit hoe
groot. We bouwen het in het midden van de ruimte, de UFO is de grootte van de
Aarde, en de rest. We zijn over die ruimte gesprongen, bouwen zo'n ding, en we gaan
naar een niveau hoger.
Zodat onze problemen, de structuur van ons begrip, die ontbreekt in de kennis van
de mens om te kunnen reizen in deze nieuwe dimensie en kennis. We weten hoe we
luchtdichte vliegtuigen moeten maken. We weten hoe we UFO's kunnen maken die
tegen de zwaartekracht in kunnen werken, en aangetrokken of afgestoten kunnen
worden. We hebben kennis opgedaan. We hebben de kennis en in de communicatie
en interactie met de Universele Gemeenschap, zullen we kennis krijgen, meer over



hun doen en laten. Wat gebeurt er dan? Die kennis is niet de kennis, die de mens nu
heeft opgedaan door de plasmatechnologie van de volgende stap erboven.
Hoeveel onderzoek en hoeveel begrip moeten we hebben om deze kloof te
overbruggen? Een sprong in de technologie. Begrip van de technologie. En hoe
maken we deze sprong? Dat is de taak, die we de komende tijd, in de komende
weken zullen hebben. Volgende week, (:40). beginnen we met de eerste
transmutatie in een compleet proces. Zoals we zeiden, tegen januari zullen we dat
doen. We hebben de back-up en de technologie om te beginnen.
We beginnen gegevens te verzamelen van de mensen die we gaan transmuteren, in
hoe ze nu zijn. In elk orgaan, en elk onderdeel, dat als het tot de transmutatie komt,
we zien hoe het is. We beginnen met de psychologische en fysieke voorbereiding
van degenen die we opgesteld hebben, om de eerste, wat wij noemen, Mobiele
Transporten te worden.
Wat zien we dan? We hebben hun Zielen binnengebracht. Ze zijn bij ons geweest. Zij
weten en hebben gezien en getest. Wat zou er gebeuren nu we de lichamelijkheid
beginnen te transmuteren? Zouden we ze hier depressief krijgen. Zouden we ze
gelukkig maken? Zouden we het hele pakket meenemen? Dit is heel erg het
begrijpen van de nieuwe technologie met voordeel, dat we het meeste ervan weten.
Sommigen van ons hebben tenminste toegang om het te kunnen voltooien. Dat we
in de tijd, in de komende tijd les kunnen geven, in het begrijpen hiervan. Door in
staat te zijn zo'n technologie te leveren, worden veel dingen van de huidige tijd van
de ene op de andere dag overbodig. Veel dingen zullen van de ene op de andere dag
verouderd zijn. Dingen als jullie financiële structuur, dingen als de politieke
structuur, dingen als wat wij noemen communicatielijnen.
In de komende weken, zal de Keshe Foundation een nieuwe, wat wij noemen, een
soort headset aan u allen leveren. (:42). Waar je de mobiele telefoons niet meer nodig
hebt. Waar je de telefoons niet meer nodig hebt. Je hebt de koptelefoons niet meer
nodig. De nieuwe systemen, die we gaan leveren. Door het te gebruiken, maak je
direct verbinding met alle kennisfaciliteiten van de Keshe Foundation op dat
moment. Wij zijn de enige mensen die het aan en uit kunnen zetten. We zeggen je
op dinsdag negen uur in de ochtend is een ontbijt tijd. Je zet je toestel, je
koptelefoon zoals wij het noemen, de "Plasmatic Phones," en je maakt verbinding
met het Centrum.
Deze tijd is de "onderwijstijd," binnen enkele seconden begin je talen te leren. In de
komende weken, wanneer we dit uitbrengen, zijn dit de eerste fase voorbereidende
systemen van het nieuwe ruimtetijdperk. We hebben geen satellieten nodig. De tijd
van satellieten en mobiele telefoons zoals wij die kennen, die de afgelopen 30-40 jaar
gewend zijn geraakt, zal de manier worden waarop wij de handtelefoons en de vaste
lijnen gebruikten.
De nieuwe technologie, het nieuwe begrip, dat door de Keshe Foundation in de
komende weken wordt geleverd, zal een nieuwe verandering brengen. 2023 is het
jaar van de verandering, waar de man, van "man van de Aarde", "man van de Ruimte"



wordt. Want deze eenheden en hoe ingewikkelder de structuur van deze eenheden,
zal worden wat je met je meedraagt in de ruimte. Je draagt. Je gaat naar een
woestijn, je kijkt niet of er een verbinding is, of er een satelliet is, of er een mobiele
verbinding is. Je bent de hele tijd verbonden.
We hebben deze technologie aangeboden aan NASA, (:44). en andere
ruimteagentschappen in de afgelopen twee of drie weken. Ze hebben een probleem
in het ruimtestation op dit moment. We kunnen in de volgende excursie, zo'n
technologie leveren zonder dat ze zelfs voedsel meenemen. Deze keer, op de 16e
toen we de proeven deden, had je alleen, voelde je alleen wat je moest voelen. In de
proef van december, van 20 januari, zullen jullie een nieuwe dimensie inbrengen.
Hopelijk zullen tegen februari een aantal van jullie uitgerust zijn met de nieuwe
Plasmatische Eenheden, die wij "Zielsverbinding Units" noemen en waarmee jullie
rechtstreeks verbonden zullen zijn. Deze eenheden zullen jullie in staat stellen om in
contact te staan met het onderzoekscentrum van de Keshe Foundation in de kennis,
in het voedsel, en al het andere dat jullie nodig zouden kunnen hebben. En dan
testen we, en dan zien we wel. U wilt graag een "Fish and Chips." Het menu van
vandaag is fish and chips. Je wilt graag een steak and kidney, het menu wordt steak
and kidney. Als je een Chinees bent en je houdt van gebraden eend in Peking, of op
een andere manier, alles zal er zijn. Naarmate we deze technologie ontwikkelen, zal
de behoefte, het gebruik, de wat wij noemen, verbinding met de Universele Velden
deel gaan uitmaken van de hele structuur.
Toen ik jullie uitlegde over de zwarte schijven die je gekocht hebt, (:46), het zal een
nieuwe dimensie zijn, in de komende tijd, zul je begrijpen hoe en waarom. Dus, dit
jaar beginnen we een nieuwe revolutie in wetenschap en technologie, in de
ruimtetechnologie van de mens. We hebben deze systemen getest, we kennen deze
systemen, hoe het naar buiten gebracht moet worden.

Binnenkort zal Apple iets zijn wat je gewend was. Binnenkort is de lancering van de
satelliet iets wat de mens deed, en het is geen theorie meer.
Je hebt toegang, je hebt geen Google nodig, je hebt toegang tot kennis van het
universum, op het moment dat je denkt, hoe zou het leven op Mars zijn als ik daar
was? Is daar leven? Leeft er iemand op Jupiter of Saturnus? Kunnen we hun emoties
voelen? Kunnen we ze begrijpen? Gaat onze kennis zover? Op dit moment is het
voor u vergezocht, maar met de systemen die we hebben ontwikkeld en die in het
komende jaar zullen worden vrijgegeven, zult u begrijpen hoe de mens de
kenniskloof in de ruimte heeft overbrugd. Waar we UFO's niet eens beschouwen als
iets waarover we willen nadenken.
Het is heel erg de situatie van nu, Afrikanen hebben de meest geavanceerde
communicatiesystemen, waar de Amerikanen nog steeds mee te kampen hebben.
Omdat ze nog steeds de kabels hebben gelegd en ze hebben geen geld verdiend
voor de investering die ze hebben gedaan. Dus ze houden de natie tegen om zich
snel te ontwikkelen. Maar Afrikanen hebben niet zo'n grote investering gedaan, ze



zijn in technologie gesprongen. (:48). Nu is het hetzelfde met de mens, de mens zal
over de technologie springen.
En structuren zoals de Keshe Foundation, onze onderzoekscentra, en vele andere
wetenschappers zullen dit begrijpen en zullen die baan snel brengen. 2023 is het jaar
van de Plasma Technologie. 2023 is het jaar van de nieuwe Ruimtetechnologie, en
160 van jullie hebben zonder het te weten, of door het te weten deelgenomen om
veel dingen in die structuur te bevestigen. De test van 16 en 19 december was een
bevestiging van een heleboel dingen die moesten worden gekruist - "ja, de motor
werkt, ja, de brandstof is goed, ja, de emotie zit erin, ja, de passagiers zijn aan boord.
We hebben daar problemen die we moeten oplossen, we zagen dit niet, we moeten
dit oplossen."
Maar de hele structuur was om van de mensheid één mens te maken, en je zag het
toen je in contact kwam met de Ziel van je Schepper, fysiek geregistreerd. Dus, we
komen op het volgende niveau. Dus komen we tot inzicht in wat komen gaat. Dus
zullen we het totale begrip van de technologie leveren in 2023.
Vorige week hebben we de sessie voor 2022 afgesloten. Deze week beginnen we een
nieuw leven voor het menselijk ras in de ruimte. En jullie als Kenniszoekers, en velen
zullen er deel van uitmaken. We breiden de kennis uit, dat ze deel gaan uitmaken
van het werk van de Keshe Foundation. (:50). We leveren eerst, we laten eerst zien. En
we leggen dit uit aan de religieuze leiders, aan regeringsleiders, aan wereldleiders,
aan de gewone man, dat iedereen toegang heeft tot alles.
Vandaag, na het onderwijs van de dag, nadat we deze sessie hebben afgesloten, heb
ik een ontmoeting met enkele van de machtigste religieuze mensen in de wereld,
om de verandering die gaat komen uit te leggen, en hoe zij die naar hun volk zullen
brengen. Tegen het einde van vandaag, zal een nieuw licht schijnen in het begrip
van technologie door één van de sterkste religieuze groepen op deze planeet. Zij
willen het weten. Zij hebben de oproep gedaan. Wij moeten de kennis brengen, en
daarmee de kennis van begrip.

In de komende weken en maanden zult u op vele manieren nieuwe technologieën
en nieuwe apparatuur zien, dingen die twaalf maanden geleden geen zin hadden,
maar nu een essentieel onderdeel zijn. Wanneer we de release van de nieuwe
communicatiesystemen aankondigen. Wanneer we deze de komende dagen en
weken vrijgeven, zult u begrijpen. Hoe geavanceerd de technologie is geworden,
hoezeer we de verandering in wetenschap en technologie moeten begrijpen.
Hoezeer we naar de volgende stap van begrip moeten gaan. (:52).
In dat proces, gaan we naar de volgende stap van technologische ontwikkeling. Wat
wij noemen, de "Remote Cosmic Ray Plasma Communication Units," zal de nieuwe
manier van communiceren zijn. Systemen die werken op de kosmische
stralingsniveaus van het plasma, waar we een nieuwe bescherming creëren. Op een
bepaalde manier noem je het tegenwoordig, "encryptie." Het hoeft niet versleuteld
te worden, maar je creëert een voorwaarde, dat je kennis, je Ziel, je emotie niet



verstoord kunnen worden. Deze nieuwe technologieën, ontwikkeling van begrip van
nieuwe technologieën, en wat wij noemen, CPC-eenheden, die in werking zullen
treden en waartoe jullie binnen enkele weken toegang zullen hebben, zullen jullie
die kans geven.
Jullie zullen leren een leven in twee dimensies te leiden, jullie mobiele telefoons met
jullie gesprekken, naar wat dan ook, en het gebruik van de nieuwe CPCU's, die jullie,
de kosmische straling plasma communicatie eenheden, zullen jullie de, wat wij
noemen, overgangstijd geven om te wennen aan de nieuwe technologie, begrip van
de nieuwe kennis. In zekere zin proberen we alles samen te brengen.
Ik wil graag weten hoe ik gebraden eend moet maken, op de Peking manier, of op
een andere manier. Moet ik naar Wikipedia gaan, of via de verbinding van een
andere Chinese kenniszoeker die een van deze eenheden draagt, leer ik de kennis,
als zijn geest, zoals die door hem vrijelijk met mij wordt gedeeld. (:54). Dan begrijp je
de komende verandering.
Dit is waarom wij Satelliet (Ziel) mensen vroegen. Daarom vroegen wij zoveel
mogelijk naties, culturen als mogelijk, om door het Linz Centrum te gaan. Als jullie je
herinneren vroegen we jullie uit alle culturen, de Chinezen, de zwarten, de blanken,
de Amerikanen, de Iraniërs, allemaal om binnen te komen. Omdat we die
overgangscontrole nodig hadden. Nu met de nieuwe CPCU's, wat letterlijk is als een
koptelefoon die je gewend bent, maar dit zijn kosmische straling systeem
communicaties. Je zult in staat zijn om de kennis van het universum aan te boren,
zoals je wilt.
Maar wij zullen in het begin controleren hoe het systeem verloopt, hoe het wordt
verspreid, hoe we kunnen verzamelen, testen, zien en controleren op ons Centrum
hoe mensen het gebruiken. Nu, je was in de mode als je een Apple Pod in je oor had,
lopend over straat. Over een tijdje zullen mensen op straat je mijden, deze man
draagt een van deze CPCU's, en hij leest onze gedachten, hij is verbonden met onze
Ziel, weet wat we van hem denken. Nu zien we mensen tegen zichzelf praten met
iPads in hun telefoon, we denken dat ze gek zijn, totdat we de kleine witte dingen in
hun oor zien.

Als je de nieuwe CPCU's draagt, wat gaat er dan gebeuren, zeggen ze, god, we
kunnen beter niet verkeerd denken, de man ziet onze Zielen, begrijpt wat we doen,
en hij is bij ons aanwezig, in ons. (:56). Wees niet verbaasd als je op straat loopt en een
mooi meisje ziet, en je hebt je koptelefoon op, en dan heeft zij er een op, en dan
wens je, oh ze is zo mooi, ik zou haar een knuffel kunnen geven. Ze loopt naar je toe
en geeft je een knuffel, want nu is de emotie draagbaar, het is niet de informatie in
woorden.
Het eerste gebruik van de CPCU's zal worden verspreid, het zal de komende weken
door de Keshe Foundation worden opgezet. Veel bedrijven zullen proberen het te
kopiëren, ze brachten de nieuwe namen van "quantum," wat Keshe Foundation er
ook in heeft gestopt. Nu hebben ze het plasma veranderd in "quantum," en een hoop



leugens en bedrog. We hebben gezien van "Med Beds," naar nu, sinds twee weken
geleden, drie weken, sinds we de koptelefoons zijn gaan gebruiken, nu, hoe noemen
ze het, "quantum koptelefoons," "quantum telefoons."
Wil je eindigen met een ziekte, je bent van harte welkom. Dit zijn de kenniszoekers
die we onderwezen en die dachten, nu kunnen ze ermee gaan sjoemelen.
Met de nieuwe systemen die we uitbrengen, zal de afleiding en de dimensie
getoond worden. Je hebt geen "Med Bed" nodig, wat bedrog is door degenen die wij
onderwezen, nu dachten ze dat ze kapot konden gaan, wanneer je kunt omgaan
met de STM, wanneer je omgaat met de lichamelijkheid van de Man, in de hersenen
van de man. Zoals ik hen zei, dit is een "mentaal" bed, geen medisch bed.
Je moet begrijpen dat de nieuwe ruimtetechnologie, de nieuwe manier om het
heelal te bereizen door de mens, zal komen door zijn begrip van de Totaliteit van de
structuur van de mens, (:58). van de Ziel naar de zetel, die de Ziel zowel kan zijn, de
zetel van de STM, als de zetel van de lichamelijkheid van de man, en beide zijn
verbonden en onderling verbonden.
De nieuwe structuur, de nieuwe technologie, die we in 2023 loslaten, zal veel
veranderingen brengen. Zal dingen voortbrengen, die de mens zich niet eens kon
voorstellen, heel veel. We zagen de mobiele telefoons in Star Trek en anderen,
decennia geleden, en nu is het de realiteit. Het "Beam me up Scotty" is er niet, omdat
Scotty niet gestraald werd. Nu, in het echte leven, transmuteren we de totaliteit van
de emotie en de lichamelijkheid van de man, en door de wens van de man, zal
verschijnen op het punt van manifestatie.
In de test die we in de 16e en 19e hebben gedaan, hebben we veel bevestiging
gekregen van de nieuwe technologieën, die gebruikt worden en gebruikt kunnen
worden. Het creëren van een omgeving waarin anderen kunnen leven die niet van
deze planeet zijn, hebben we gezien in Linz Center. We hebben op video de
bevestiging gezien van het plasma in het systeem, dat niet de normale atmosfeer is.
Als het niet vanwege de beperking op het openlijk tonen van de technologie was,
zouden we deze video's hebben vrijgegeven. (1:00).
Waar je binnenkomt, zeiden we dat je in een nieuwe dimensie komt, nieuw licht,
nieuwe structuur, dit is wat je zult zien, en wat je krijgt. De omgeving die je creëert
als je landt, is een nieuw aquarium. Als je er aan denkt, de vliegunit in Linz, waar je
kwam, is een aquarium. A

aquarium voor de ziel van de lichamelijkheid van de mens. Nu, met wat we hebben
ontwikkeld, en wat nog moet worden ontwikkeld, en wat eruit moet komen, zal deze
vistank verder reiken dan wat wij, Linz noemen.
De interactie van de nieuwe ruimtevaarttechnologie vereist veel openheid, en begrip,
en weten dat wij als menselijk ras zijn toegetreden tot wat wij noemen, de Universele
Gemeenschap, niet als "underdogs", maar als leiders, maar als een groep die het
begrijpt. En dit moet gehoorzaamd worden door de leiders van de Aarde, het maakt
niet uit, religie, politiek of wat dan ook. Dat ze zullen begrijpen, dat ze tot inzicht



komen, dat de verandering zo fundamenteel is, dat we in de komende tijd, leiders
accepteren? Accepteren we koningen, als we zien dat de Ziel van de Koning
hetzelfde is als de STM?
Dan brengt dit ons naar een nieuwe dimensie, dan brengt dit ons naar een nieuwe
richting van wat wij noemen, werken, onszelf beoordelen, samenwerken met de
anderen om correct te zijn in het begrijpen van de Totaliteit. De nieuwe systemen
zullen ons in staat stellen te leven in een dimensie, (1:02). die we ons nooit konden
voorstellen.
We konden nooit begrijpen, dat de kennis van de mens zo snel kan springen van, het
willen ontwikkelen van een UFO, naar diegenen die de passagiers van de UFO, willen
zijn. De sprong van kennis en technologie in enkele maanden, terwijl anderen
miljoenen jaren nodig hadden, heeft de cyclus van de kennis van de mens voltooid.
Dit is wat we beloofden toen we begonnen.
In de komende weken, als we beginnen met de ontwikkeling en verspreiding van de
universele Kosmische Stralingssystemen, zul je begrijpen hoe snel de technologie is
gegaan. Hoe snel de mens is geworden in de kennis van de ruimte. En hoezeer wij,
op een zeer zachte, maar zeer intellectuele en correcte manier, de mens hebben
geleid om de passagier van het universum te worden, gelijk aan de kennis van de
Schepper, en niet als passagier van een UFO.
Dan zult u begrijpen waarom wij u op de (16e) hebben getest, om te worden, te
wensen, om in contact te komen met uw Schepper, om te laten zien dat ieder mens
het vermogen heeft om de Totaliteit van de kennis te ontvangen, dat ieder mens
gerijpt is om het begripsniveau te bereiken van de Profeten uit het verleden, en de
Schepper, en de Schepping, omdat hij deel uitmaakt van dat proces. Hij is geen
verschoppeling, hij is niet iemand op de vleugels van de melkweg, die zich toevallig
in een deel van een van de universa bevond. (1:04). De mens heeft zich aangesloten
bij de Universele Gemeenschap als een leider van begrip met de emotie van liefde,
die gegeven is, en het is de eigenschap van de Schepper.
Nu begrijpen jullie hoe jullie op 16 december 2022 allemaal een sprong hebben
gemaakt en wat ik noem, een sprong in het geloof van de mens om lid te worden
van de Universele Gemeenschap, en in zekere zin lid van Unicose. Want wanneer je
toetreedt tot de dimensie van de kracht van de Ziel van de Schepper, moet je de
dimensie van de kracht van velden van de Unicose, de Schepping van de Schepper,
passeren, je moet springen.

In de komende weken zullen velen van jullie je Schepper bedanken dat je op deze
leeftijd geboren bent, en in deze tijd aanwezig bent, dat je deel kunt uitmaken van,
en een van hen kunt zijn als de wat ik noem, de geschapen schepping van de
Schepper. Te zijn, te voelen, er deel van uit te maken. Heb je een tussenpersoon
nodig, als jijzelf de tussenpersoon bent, tussen jou en je Schepper? Heb je een
satelliet nodig, als je zelf de satelliet bent? Dan begrijp je het proces dat we hebben
opgezet. Hoe degenen die het niet begrijpen, totdat we het volledige proces van



begrijpen ontwikkelen, zij worden degenen die zullen worden wat wij noemen,
Transmutatie Satelliet Systeem. (1:06). Zij zetten zelf niets op, maar worden facilitator
voor anderen om te ontvangen, om deel uit te maken van, en hoe te veranderen.
Ik vraag me af, zoals ik schreef aan een van onze Kenniszoekers, en ik weet zeker dat
ze zal luisteren en horen, en misschien is ze op de achtergrond, in een van de ??
tijden, beweerde ze altijd dat "globalisten de wereld zullen overnemen, en dan
controleren ze alles." Zoals ik haar schreef, en ik weet zeker dat ze luistert, wij zijn
geen globalisten. Wij zijn hier niet om de wereld over te nemen. Wij zijn
universalisten, wat betekent dat wij werken via het universum, daarbuiten en waar
jullie als globalisten je zorgen over maken, daar hebben wij al geen verbinding mee
?? veel boven jullie. Zoals jullie werken met een ezel, en jullie denken dat jullie de
Rolls Royce en de jumbojet hebben.
De mens kan dromen, maar de realiteit is dat de situatie, de kennis van de man heeft
"gekikkerd", de kennis van de rest van de Universele Gemeenschap. En dit is het
geschenk van Mitra geweest, en dit is, zoals zij de Schepper liefhad, hem naar de
Aarde gebracht om de essentie van de liefde te begrijpen, die het geven is, en wat zij
het geschenk van de "liefde van de Schepper" heeft gebracht. Binnenkort zullen
velen van jullie het begrijpen. Dan zullen jullie begrijpen wat en hoe de mens
geschonken werd en wordt met een van de meest kostbare, (de) Kennis ?? van de
Schepping in het universum.
Jullie waren blij met de UFO's, jullie waren blij dat jullie deelnamen aan de 16e
gebeurtenis. In de komende weken zult u blij zijn dat u het punt, de bestemming, en
alles wat met uw bestaan te maken heeft, kunt kiezen. (1:08). Wij leveren de
faciliteiten via de Keshe Foundation Centra. Naarmate we meer nieuwe
technologieën ontwikkelen, voor de mens om de spanwijdte van het universum te
kunnen bereizen.
Misschien zullen velen van u in de komende tijd gaan begrijpen hoeveel de mens in
de afgelopen duizenden jaren heeft gemist, als hij een beetje aandacht had besteed
aan wat er voor hem lag, en hoe degenen die het niet begrepen maar wel konden
voelen, de mens misbruikten, in elke kennis en elke geschiedenis.
Ik hoop dat velen van jullie als Kenniszoekers, tegen het einde van dit jaar vele, vele
reizen hebben gemaakt over deze planeet en door dit universum. Sommigen van
jullie zullen de komende maanden en jaren bij ons zijn om ons te vertellen over jullie
reizen. We zullen jullie bij ons hebben in jullie getuigenis van jullie Zielen in hoe jullie
je voelden, hoe jullie je voelen, wat jullie gezien hebben, waar jullie geweest zijn. En
in de komende jaren raken we allemaal gewend aan het zien van de schoonheid van
de Schepping in het hele universum.

2023 is een opening van de ruimte, van het universum voor de mens. Niet hopen dat
je over drie dagen op de maan bent, en misschien over zeven maanden op Saturnus
met wat "klikkende, rinkelende" systemen op en neer de rotsen. Als je nog steeds
graag op een fiets zit, ben je van harte welkom. We krijgen nog steeds mensen die



fietsen van China naar New York, en ze gaan van China naar Londen. (1:10). Maar we
hebben mensen die op jumbojets stappen, en op raketten en het in anderhalf uur
doen. Het genoegen is aan de mens om te kiezen. Maar de kennis is er voor de mens
om te kiezen om de passagier van het universum te worden.
Zou je, in het proces van wat wij noemen, deze excursies, de problemen van je
kanker oplossen, de problemen van je depressie, de problemen van je wat dan ook?
Of zou je eindigen met een nieuwe depressie, en een nieuw soort kanker, die geen
oplossing heeft, maar onder elkaar leeft als deel van de schoonheid van je bestaan.
Zoals ik al zei, vele miljarden levens zullen hierdoor veranderen, niet alleen de
mensen, niet alleen de dieren, maar ook de andere passagiers van het Universum.
Wij wachtten op hen die met hun UFO's over de wolken springen, op een dag leren
zij ons hoe. De "man van het universum" zal naar de Aarde komen om te leren hoe hij
het niveau kan bereiken om wat jullie allen die op de 16e excursie aanwezig waren, in
contact te brengen met de Ziel van hun Schepper. Niemand van jullie had het
geschenk begrepen dat jullie op de 16e ontvingen toen jullie aanwezig waren. Velen
van jullie zijn door emotionele omstandigheden gegaan, om ermee om te gaan.
Velen van jullie zijn door fysieke toestand gegaan, hanterend wat de Ziel wil om de
lichamelijkheid tot perfectie te brengen. (1:12).
Velen van jullie zullen praten, dat ik aanwezig was toen het plaatsvond, hoe ik me
voelde, en jullie zullen jullie kinderen en kleinkinderen de effecten en de uitkomst
van 16 december 2022 vertellen. Dan begrijpt u dat 2023 de opening is van de
Universele Gemeenschap naar de mens, evenzeer als de mens naar de Universele
Gemeenschap. Waar zij ons bij hen verwelkomen, zoals zij nodig zullen hebben, zij
zullen de kennis begrijpen en respecteren die de mens heeft opgedaan om zijn
Schepper te ontmoeten zonder daadwerkelijk in een UFO te stappen om naar het
centrum van de Aarde te gaan, en in UFO's te stappen om in het centrum van het
universum te komen. Waar we via magnetische velden van het universum de diepte
van de Unicose kunnen bereizen, en naar de Schepper van de Schepping.
Maar deze dingen zullen we de komende tijd en weken ervaren. We proberen
volgende week de eerste transmutatie te doen. Wij hebben onze passagiers
voorbereid die het gaan doen, en zij maken zich klaar voor die stap. De eerste stap
van transmutatie, en dan zullen we zien welk deel van hen met hen meegaat. We
brengen hun Ziel, we brengen hun fysiek, we brengen een combinatie van beide. En
we zullen zien hoe dit vorm krijgt.
Als de nieuwe systemen aan het eind van deze maand, en de volgende, bij ons zijn
afgeleverd, gaan we weer op massa-excursie met een aantal van jullie, en reizen we
tegelijkertijd door het heelal. Het grootste deel van de februari en maart testen die
we met jullie zullen doen, is voor degenen onder jullie die zich hebben aangemeld
voor Mobiele transmutatie. Dan met de steun van diegenen onder jullie die
getekend hebben om de Satellieten te zijn. En dan zullen we zien wat de volgende
stap is. (1:14).



Dan begrijp je dat we dit heel snel moeten doorzetten, zo snel als we kunnen, om de
technologie te voltooien zodat de mensheid de eerste stappen van de verandering
kan zien, en de rest zal...

komen. Degenen onder jullie die getekend hebben voor wat men noemt Mobiele
Transmutatie, wees klaar voor jullie excursies in maart en in februari. Degenen onder
jullie die hebben getekend voor wat wij Satellieten noemen, wees er klaar voor om
opgeroepen te worden, om er te zijn om die verandering te brengen, terwijl degenen
die bij ons zijn in wat wij Systemen noemen, klaar zullen zijn om de nieuwe systemen
te gebruiken om te transmuteren, waar jullie Ziel in werking treedt.
We hebben jullie niet nodig voor wat wij noemen, door de mens gemaakte mobiele
systeemkoppen. Met de CPCU's, begrijpen we, leveren jullie wat nodig is in de
Plasmatische magnetische velden.
Zoals een van onze Kenniszoekers mij schreef, in de afgelopen dagen, sprak u over de
energie van de Gans op pagina 145, van het boek nummer 3 tien jaar geleden. Nu
begrijpen we, nu begrijpen we wat er is. Wat wij u vertellen staat in de 3 boeken. Nu
maken we het waar. Wat wij doen is geschreven in de twee patenten. Nu zien jullie
dat het werkelijkheid wordt. (1:16).
De volgende stap voor ons in de komende weken is dat degenen onder jullie die zich
hebben aangemeld voor Mobiele Transmutatie, zich beginnen voor te bereiden om
naar Linz te reizen. We zouden half februari klaar moeten zijn om compleet te
leveren. Maar de eerste proeven van transmutatie beginnen volgende week. En we
zien in hoeverre deze transmutatie de veranderingen zal brengen.
Degenen onder jullie die zich vrijwillig hebben aangemeld om de eerste centra in
Canada, Arizona en andere plaatsen te bouwen, zullen de steun krijgen om het
centrum te worden voor wat wij Transmutatiecentra noemen. We zullen de conditie
en de technologie veranderen, zodat het past bij hen die ons vertrouwden, om de
centra te zijn voor wat wij noemen, de nieuwe generatie ruimtevaarttechnologie.
Ik hoop dat de mens het geduld, de schoonheid en de elegantie zal hebben om te
genieten van de nieuwe cyclus van kennis en technologie. Plasma-revolutie op
industriële schaal komt er dit jaar aan. en we zullen elke centimeter ervan stap voor
stap afleveren. alles is gemaakt, de zielen zijn er klaar voor. Zoals we al zeiden, de
technologie is klaar om te beginnen.
We hebben veel geleerd, we leren elkaar veel, (1:18). en we zullen veel delen, en
daarmee zullen we die verandering brengen die nodig is. Ik hoop dat degenen onder
u die met ons samenwerken, de vruchten van hun werk zullen beginnen te plukken,
en zullen bereiken wat is beloofd. Degenen onder jullie die aan de zijlijn zitten,
zouden willen dat ik mee had gedaan, dat ik er deel van uit kon maken. Maar
uiteindelijk zullen we er allemaal deel van uitmaken. Als de technologie op deze
schaal gedeeld wordt, zal de hele mensheid dat doen.
Hoe we de positie en conditie oplossen, hoe we zullen eindigen met farmaceutische
producten niet meer nodig te hebben. De petrochemicaliën zullen



dinosaurusstructuren zijn, achtergelaten in woestijnen en steden die de mensheid
gebruikte om de brandstof te verbranden. En we zullen deze snelwegen achterlaten
als verspilde plaatsen, en de gebouwen waarin we leefden zullen geen betekenis
hebben, omdat we nieuwe structuren structureren door interactie van de
plasmatische velden, die geen afmeting hebben, behalve de afmeting van de wens
van de mens.

De veranderingen zullen zeer geleidelijk gaan, maar wees klaar om de verandering
door te maken. Vanmorgen, vroeg in de ochtend, schreef een van degenen die de
eerste passagiers zullen zijn van de, wat wij noemen, transmutatie, volgende week:
"Ik wil de conditie weten van elk deel van je, de lever, het hoofd, het been, de arm, de
nier, de emotie, alles, dat ik een checklist doe voor de vlucht van volgende week.
(1:20). Wat ik moet doen, wat ik moet veranderen.
We zijn klaar om die stap te nemen, en we zijn klaar om de diepte van het universum
in te gaan. We hebben de kennis, we hebben de technologie ontwikkeld voor de
mens om de kennis te begrijpen. En met de introductie van de plasmatische
magnetische velden in de vorm van Gans, hebben we jullie de weg gewezen. Voor de
mens om de komende tijd te begrijpen, en het begrip van wat komen gaat.
Je zult zien, dat er in de komende weken nieuwe documenten zullen worden
vrijgegeven, die een nieuwe wetenschap en technologie in de ruimte openen, de
nieuwe Ruimte Technologie, en hoe het lichaam en de STM zullen worden
geconditioneerd, beïnvloed, en erdoor zullen leven. Het document genaamd "De
Universele Kosmische Stralen" zal binnenkort worden vrijgegeven. Een document
genaamd, "De Ziel van de Mens," zal binnenkort worden vrijgegeven. Zoals we
zeiden, het artikel, dat een van de meest fundamentele wetenschappelijke artikelen
is van de nieuwe generatie wetenschap, zoals wij het noemen, "psychogenetisch," zal
in de komende dagen worden vrijgegeven. Lees ze, begrijp ze, en u zult de weg zien
naar de toekomst van de man in de ruimte.
In zekere zin is het een nieuw boek schrijven, een nieuw begrip voor de nieuwe
technologie. Sommigen van jullie kennen ze al gedeeltelijk, omdat het deel uitmaakt
van het onderwijs. Maar nu moet de wereld het weten, en hoe, en hoe het komt.
(1:22). Wij hebben een van de kenniszoekers die wij kennen en vertrouwen gevraagd
om de nieuwe kunstenaars te worden voor wat wij noemen, afbeeldingen en
illustraties. En dit werk zal nog lange tijd een last voor hem zijn, als wij de nieuwe
wetenschappelijke papers uitbrengen met het nieuwe begrip, en het dragen van de
kennis die fysiek gedaan moet worden, zodat elke stap van de weg begrepen kan
worden.
Ik heb de afgelopen zes jaar geen papers uitgebracht, de eerste serie
wetenschappelijke papers voor de nieuwe ruimtevaarttechnologie zal in de
komende weken worden uitgebracht. Ze zullen je laten zien, het zal je leren om
bewust te zijn, om het principe van de komende ruimtevaarttechnologie te
begrijpen. Het gaat niet meer om de rakettechnologie, en wat wij noemen,



"apenpakken." Maar het begrijpen hoe je de "aap, lichamelijkheid van het lichaam
van de man," in het pak van het universum zelf kunt kleden. Dan zullen we zien hoe
de mens zal veranderen. Dan zullen we zien hoe alles, wat is ingesteld op, en
gebaseerd op de veranderingen zal brengen.
Ik hoop dat de mensheid deze keer, de reis van de man naar de ruimte, een veilige
reis maakt. Om het niet te overhaasten zoals hij deed met andere omstandigheden,
en vluchtsystemen. Hartelijk dank voor de lessen van vandaag. En ik hoop dat ik uw
ogen heb geopend voor wat komen gaat.
Als je nog steeds deel wilt uitmaken van wat wij noemen, Mobiel transport, meld je
dan nog steeds aan. Als je nog steeds deel wilt uitmaken van het Satelliet gedeelte
van de Keshe Foundation, meld je dan aan. (1:24). Als je deel wilt uitmaken van de
ervaring van 20 januari, meld je dan nog steeds aan. En dan maken we in februari en
maart bekend wat we gaan doen.

Ons doel is de landing van de eerste man in de ruimte, in maart van dit jaar. Als we
op schema zitten, is ons systeem klaar en doen we de eerste test in de komende
weken.
Ik hoop dat jullie allemaal begrepen hebben waar de Keshe Foundation naar toe wil
in 2023, onafhankelijke ruimtevaarttechnologie, onafhankelijk en een nieuw wat wij
noemen, begrip van de Schepping en het proces van de natuurlijke manieren, dat
het universum is geschapen. We hebben niets nieuws ontwikkeld. We laten alleen
zien hoe dit universum, en het leven in het universum werd gecreëerd.
Zoals ik altijd zei, "de Schepper is Schepper van alles, en de mens is omvormer van
sommigen." Omzetter van zijn kennis naar de dimensie van lichamelijkheid. En wat
hij aan die omzetting heeft, hangt volledig af van het begrip van de man zelf, en van
niemand anders.
Rick, als jouw systeem nog werkt, wil je dan een pauze inlassen?

<Pauze>

K- Ja. klaar, bereid en in staat. ... Als er vragen zijn. Ik kreeg een vraag over de nieuwe
CPCU's. Wat we noemen. We zouden het CPC genoemd hebben, maar weet je, het
probleem ermee, zou zijn met de Chinese regering. Aangezien de CPC het
controlerende, regerende orgaan van China is. De nieuwe communicatie-eenheid,
die in de komende tijd op een meer gecompliceerde manier ontwikkeld zal worden,
is een manier die je Ziel verbindt, naar een dimensie van de grens van het lichaam
brengt, en in communicatie met wat wij noemen, ons Centrumpunt.
Wat het betekent, hebben we geopend. Degenen onder jullie die in het Linz
Centrum waren, hebben dit systeem al gezien, we hebben sommigen van jullie dat
laten zien. En we hebben in het onderricht uitgelegd, dat je van de ene eenheid naar
de andere kunt zenden. Maar je kunt niet teruggaan van de ene eenheid naar de



oorspronkelijke. Dus we hebben deze, wat wij noemen, Kosmische Straal,
transmutatie van magnetische velden getest. Het is niet iets nieuws.

De testen zijn afgerond, we begrijpen het. En nu zijn de Hoofd eenheden er. (1:34).
Een deel hiervan is enige tijd geleden naar voren gebracht, als onderdeel van het,
wat wij noemen, delen en testen in andere delen van de technologie ontwikkeling.
De Head units, die deze mogelijkheid zullen dragen zijn er voor velen van jullie voor
verschillende doeleinden.
Daarom hebben we op de 19e verschillende secties veranderd, om te zien hoe
effectief het is, en hoe het werkt, en wat de effecten zijn van de kosmische straling
die we in het systeem stoppen. Dus op de 16e keken we gezamenlijk naar de werking
van alles, en op de 19e keken we naar een specifieke toestand. Als u luistert naar het
eerste deel van de lering van vandaag, hebben we uitgelegd, dat als u voedsel nodig
hebt, om negen uur Centraal Europese Tijd het Engelse ontbijt zal zijn, en we geven
het één uur, en dan sluiten we het. Degenen onder jullie die Engels zijn, het kennen,
lusten of proeven, en de emotie en de energie hebben van het Engelse ontbijt, jullie
krijgen het.
We willen zien hoe je je de volgende 12 uur voelt, of duurde het twee dagen, omdat
de energie zo duidelijk was die je nam. Wat is er gebeurd? U zult een sinaasappelsap
willen proeven voor een theepauze, we brengen het systeem op dat moment,
iedereen die een Head unit heeft kan het sinaasappelsap testen. In de toekomst zal
dit allemaal georganiseerd worden. Mensen met een specifieke eenheid kunnen
specifieke dingen ontvangen. (1:36).
Omdat je niet alles kunt ontvangen, dan ontstaan er andere problemen. Dus, het is
opeenvolgend, en hoe het is. Zou het in de komende jaren gebruikelijk zijn, je nodigt
vrienden uit voor een feestje en ieder krijgt een headset, ze mogen hebben wat ze
willen. Ik hou niet van Chinees eten. Als je Chinees eten op tafel zet, eet ik niet. Het is
jouw koptelefoon, jij beslist wat je lekker vindt, van Italiaans tot Japans. De keuken
spant de verbeelding van de man.
Het grootste probleem zal zijn, zouden de vegetarische winkels en anderen nog een
markt voor hen hebben? Zouden de slagers en andere nog bestaan? Zouden we
naar supermarkten gaan met een vlees- en visafdeling? Zouden we dit de komende
tijd accepteren? Zouden we de smaak van vis en vlees accepteren, omdat het vlees
van een andere entiteit is? Of accepteren we gewoon de energie? Er zijn veel
veranderingen, waar we aan moeten wennen. Interessante tijd voor de boeg.
We brengen de eerste, misschien honderd of tweehonderd van deze nieuwe
headsets volgende week of twee uit. En u zult het vinden op de Keshe Foundation
website als onderdeel van de producten daar. (1:38).
Zoals een van de Iraniërs, zo werd mij verteld in het Farsi onderwijs van vrijdag zei, "is
het zien van de God, alleen het voorrecht van de rijke mensen die het geld hebben
om te betalen? Of de gezondheidstoepassing alleen voor hen die het zich kunnen
veroorloven?" Op dit moment is de mens verstrikt in de fysieke dimensie van het



betalen van loon, en het huren van plaatsen en het verzorgen van een heleboel
dingen voor je, alleen maar om de kennis te ontvangen. Het is geen voorrecht om te
dienen, het is een eer. Maar op dit moment is alles verstrikt in die richting en
dimensie.
Nog een vraag?

Vraag: .. Omdat ik mijn baan verloor, denkt hij, dat hij zou willen proberen om... of ik
op deze manier de kost kan verdienen, werken met de plasmatechnologie zonder de
bedoeling rijk te worden, gewoon om te overleven. Ik wil dienen en er zo mogelijk
van leven. Ik zoek een andere baan, maar dat is niet zo makkelijk. Is er een uitweg?
K- Ja, schrijf naar info@keshe.foundation, word een van de distributeurs om de
producten van de Keshe Foundation te verkopen. (1:40). De producten worden
geavanceerder, ingewikkelder. Maar ja, dat kan. Er zal de komende maanden een
nieuwe aankondiging komen met de uitbreiding van deze dingen, omdat het proces
in Iran zich opbouwt en de fabriek meer, nieuwe producten krijgt. Ja, het zal gedaan
worden en er zal meer gemaakt worden.
Het enige is, we zien Kenniszoekers die vroeger bij ons waren, ik heb er zelf een paar
opgeleid. En nu komen ze met deze bedrieglijke manier, ik noem het, de "Med Beds."
En nu sinds we begonnen, zoals ik zei, met de hoofd units, nu noemen ze het
"quantum headsets," en de rest. We weten hoe ze werken, ze praten over
kwantumfysica en al het andere.
Maar in zekere zin heeft plasmatechnologie geen kwantum. En degenen die geen
kennis hebben, gebruiken deze trucs. Want we krijgen veel communicatie, vooral in
de afgelopen twee weken. Mensen die praten en schrijven naar de Keshe Foundation
over, kunnen we uw... medische bedden. We verkopen niet, we hebben nooit
medische bedden verkocht. Dit is een truc van degenen die proberen, hetzelfde als
we zagen in Italië, het nemen van Keshe Foundation kennis en hoe je het noemt,
faken. Het blijft hetzelfde. Ja, schrijf naar de Keshe Foundation en het assortiment is
er voor u om te verkopen, en er zijn veel Kenniszoekers die werken als distributeurs
en ze verdienen er hun brood mee. (1:42).
R: Hoe zit het met lesgeven? Kunnen mensen hun brood verdienen met lesgeven?
K: Veel mensen doen dat. Veel mensen deden dat, tot een paar jaar geleden, twee of
drie jaar geleden. Ik heb het lesgeven aangemoedigd. Ik geef nog steeds les, hier en
op andere Kenniszoekers plaatsen, maar... Ja, onderwijs. Gisteren, denk ik, even
kijken of hij er is, een seconde. We zullen je vertellen hoe het onderwijs verloopt. Ik
zie hem hier niet. Misschien is hij op de achtergrond. Zie jij ?? Rennon ergens?
Rennon gaf les en legde de technologie uit aan de regeringsambtenaren vandaag in
Philippine. Ja, je kunt lesgeven. Geef les.
Veel mensen moeten nog de basiskennis en technologie leren, ze kunnen niet
zomaar in het plasma springen. Hoe de Gans te maken, hoe de energie van de Gans
te begrijpen, en ja. Je moet lesgeven, dat is je verantwoordelijkheid. Als je er je brood
mee verdient, is het iets anders. Toen we jaren geleden in West-Europa waren, (1:44).



kant van dit continent, gaf ik les en kregen we betaald voor het geven van
conferenties.
R: Oké, dus dat is dan een goede weg vooruit.

K: Er moet nog veel onderwezen worden. Je hebt miljoenen mensen die het nog niet
gehoord hebben en die hongerig zijn naar de technologie.
R: Mensen staan zeker meer open voor de ideeën. Ik kan nu naar een volslagen
vreemdeling gaan en hem een en ander uitleggen, en sommigen snappen het.
Terwijl jaren daarvoor ze je waarschijnlijk vreemd zouden aankijken en het gewoon
zouden laten liggen.
Ja, een mafkees.
R: Dus dat is bemoedigend.
V: Is plasmatische energie anders dan conventionele elektriciteit? Is het etherische
energie?
K: Plasmatische energie is een verzameling velden van verschillende sterkte. Elk
plasma heeft een volledig spectrum van die velden. En het hangt af van wat de
omgeving, volgens de veldsterkte, en de compactheid van de sterkte van het plasma
toelaat om zich te tonen. (1:46). Verschillende omgevingscondities staan dezelfde
kenmerken toe, maar verschillende sterktes, we noemen het, isotopen, in de
materietoestand.
Dus, de elektrische energie of het conventionele energiesysteem is een stap lager
dan het plasma. Maar het is van hetzelfde veld, en heeft een lagere sterkte.
In het document dat we zullen uitbrengen, wordt veel van dit alles uitgelegd op een
zeer eenvoudige, maar diepere manier, zoals ik gewoonlijk schrijf. Ik heb geprobeerd
dit op een zeer fundamentele manier uit te leggen. Lees het artikel over wat wij
noemen, psycho genetisch. Er zijn twee kleine artikelen, die zullen verschijnen, die
preluderen of tegelijkertijd met dit artikel zullen worden gepubliceerd. Het zal u veel
inzicht geven in de kennis van het leven op een plasmatische manier, en niet op de
materie manier.
Een deel ervan weet u al, maar een groot deel van de bevolking is niet bekend met
de terminologie en de wetenschap die wij gebruiken. Dus alles is weg naar de eerste
stap. Ik denk dat de psycho genetica zal eindigen als een klein boekje of een klein
boek op zichzelf. Het is de kennis van het leven in de ruimte. Zoals gewoonlijk begin
ik met een paar pagina's en dan worden het tientallen pagina's. En nu we de
illustrator voor het boek hebben gevonden, kunnen we weer boeken met illustraties
gaan uitgeven. (1:48). En het goede is dat, onze nieuwe illustrator een diepe
kenniszoeker is en de technologie goed beheerst. Hij is vertrouwd met de kennis, en
u zult nieuwe wat wij noemen, presentatie van diagrammen en afbeeldingen zien,
wat het veel gemakkelijker maakt om het te begrijpen.
Nog andere vragen?
V: .. In een van de wekelijkse Kenniszoekers Workshops voor de sessie van 16
december, beschreef de heer Keshe de stappen van die toekomstige sessie en aan



het eind, in het laatste deel, noemde hij iets over zijn bloed, over het geven van zijn
bloed. Maar heeft het idee niet afgemaakt. Zou Mr. Keshe dit verder kunnen
toelichten?
K- Nee. We laten het zoals we het achtergelaten hebben. R: Oké, eerlijk genoeg.

K- Een zeer interessant punt zal zijn, zou de man hetzelfde bloed hebben in andere
delen van het universum, (1:50). dezelfde samenstelling? En zou het blijven bestaan
als een vloeistof, als een dynamische vloeistof? Of zou onze ader veranderen in de
energieën die het materie niveau van de Gans's? Het antwoord is, ja. Het maakt deel
uit van de structuur van de Ruimte Technologie.
Als we bloed dragen zoals we dat doen. We hebben het gezien, als het koud wordt
bevriest het. En als het naar het hete gaat, kookt het. Als het naar het vuur gaat,
verbrandt het. Maar je kunt niet verbranden, bevriezen, of wat dan ook, met de
energie van de Gans als transportmiddel van de energie. Zouden de bloedvaten van
de mens, zich veranderen in tunnels, of in kanalen, voor het vervoeren van
plasmatische veld energieën, dan eigenlijk de materietoestand van de energie, als
bloed? Of zouden we onze dimensie veranderen in een plasma, waar alles doorheen
gaat, van binnenuit? Zoals we zeiden, zal de STM de lichamelijkheid (P) voeden.
Velen van jullie hebben me vroeger horen uitleggen dat we onze energie voor 80%
uit de omgeving halen en voor 20% uit wat we eten (1:52). Een deel hiervan, een klein
deel, komt door de interactie van de energie van de cellen van het lichaam van de
mens met de omgeving. Maar het grootste deel komt van de expansie van de Ziel,
vooral in de tijd van de slaap, waarin het lichaam alle energieën absorbeert die het
nodig heeft van Kosmische Stralen (CR). Droomtijd is niet het enige moment waarop
plasma zich uitbreidt voorbij de lichamelijkheid.
Heb je ooit gedacht waarom je rust nodig hebt om te herstellen, en je dan wakker
wordt en weer fris bent? In de huidige wereld van de wetenschap zeggen ze dat het
lichaam herstelt, of wat dan ook. Maar in feite is dat de 20% die nodig is. De andere
80%, terwijl je gaat slapen, en droomt, of wat dan ook, stelt de vermindering van de
veldsterkte van de bloedvaten insluiting, de Ziel in staat om de energie uit de
omgeving te absorberen, en te voeden.
Dus, als je de volgende keer gaat slapen, als je wakker wordt en je bent fris, het
maakt niet uit overdag, of een dutje van een paar minuten, of een siësta van een
paar uur, of om 's nachts te slapen, begrijp dat, dat de tijd is dat we eigenlijk
herladen. Het is niet de enige tijd van de droom. Dus, we zijn gewend ons op te
laden, energie te nemen, maar op de kracht van het niveau van de Ziel. Maar we
hebben het nooit begrepen, we hebben het nooit geweten. (1:54).
Je moet onthouden wanneer we zeggen, we spreken over dromen en nu begrijpen
we dat dromen de uitbreiding is van de Ziel in verbinding met de andere Zielen. Het
straalt ze niet slechts naar één positie. Het interageert met alle velden van het
universum, geeft en neemt. Wat je loost, zweet of wat dan ook uit je lichaam, is een



fractie van wat je lichaam geeft, als wat het niet nodig heeft tijdens je rusttijd, aan de
wat je noemt, zijn omgeving.
Als je in slaap valt in een omgeving, waar een hoger spectrum van energieën is, word
je veel frisser wakker. Omdat je er een spectrum van hebt genomen. Als je uitrust in
een beperkte ruimte, en in zekere zin beperkt in energie, kosmische straling, zul je
merken: ik heb geslapen, maar ik voel me niet goed, ik krijg niet wat ik nodig heb. Je
kunt diep in de geest slapen

en alles ontvangen wat je nodig hebt, en je kunt bovenop een boom in de berg leven
en hetzelfde ontvangen.
Het is hoe je Ziel in de expansie voorbij de lichamelijkheid met zijn omgeving
omgaat, neemt wat hij nodig heeft, op het energieniveau dat nodig is. Dan begrijp je
hoe het nieuwe, het toekomstige voedingssysteem zal werken. (1:56). Wij bieden een
spectrum en jij sluit je daarbij aan, je neemt wat je nodig hebt.
En in zekere zin is de maximale tijd die je nodig hebt om verbonden te zijn met een
systeem, zelfs in de nieuwe CPCU's, seconden, milliseconden. Toen we het testten bij
een aantal mensen die door de Linz en de anderen gingen, vertelden ze je, ik zag dit
in een flits van tijd. Het duurde niet lang. Dat is alles wat nodig is, een flits van tijd om
te downloaden, te ontvangen en te geven wat je nodig hebt en wat niet. Het hoeft
geen uren te duren. Het is zoals de manier waarop je van Linz naar plaats gaat,
plotseling ben je op de Maan, omdat je transmuteert op de veldsterkte van de
planeet, omdat je wilde, je erop afstemt.
Op een moment dat je een radio wilt afstemmen, draai je de draaiknop tot je er bent.
Nu weet je brein al wat je moet draaien, waarvandaan, omdat het de hele tijd velden
ontvangt. We zullen hier heel snel aan wennen.
Het zal verbazingwekkend zijn hoe de steden, zoals in China, waar
honderdduizenden mensen werken aan iPhones en iPads, in de komende maanden
en jaren zullen overstappen op wat jullie CPCU's noemen, de kosmische
stralingseenheden, ontvangers. Dan wat we noemen, de Satelliet systemen van hen,
en hoe het zal worden verstrekt. Er is veel dat in de toekomst zal veranderen. (1:58).
Over een paar jaar, vooral als we op excursie gaan van de ruimtevaart, zal er een baan
zijn die geen plaats heeft in de wereld van de schepping, en dat is artsen. Ze worden
historische dingen, een medische dokter. Want naarmate we verder gaan, heb ik in
de afgelopen drie, vier weken uitgelegd, in het volledige systeem van begrijpen te
werken, en zodra het lichaam weet wat te bereiken, waar te bereiken, word je nooit
ziek. Toevallige situaties zullen er zijn, maar in een zeer korte tijd, de technologie die
we zullen ontwikkelen, kunnen zelfs toevallige omstandigheden worden verwerkt.
Werken in een ziekenhuis wordt een zeldzaamheid.
We zullen zien. Ik heb dit heel diepgaand uitgelegd in het psychosomatische of
psycho-genetische artikel dat eraan komt. Het was een genoegen om weer te
kunnen schrijven en kennis te delen op een diepe manier. Ik hoop dat u het met
plezier leest, en het begrijpt, niet alleen geniet.



Nog andere vragen?
V: ... In de vorige sessie zei u dat wat wij nu zijn een weerspiegeling is van onze
voorouders via de structuur van het RNA en het DNA van de mens. (2:00). Mijn vraag
is, wat gebeurt er dan met de mensen wiens Zielen verlicht werden door de
kosmische stralen, zullen hun kinderen ook verlicht worden, om de Schepper te zien?

K- Op een of andere manier zullen we allemaal dat punt bereiken. En onze kinderen,
vooral de kinderen die geboren worden met het nieuwe begrip van de schepping
van de Ziel als eerste, hebben die verbinding al. Zij hoeven dat niet, zij begrijpen het
hele scheppingsproces, vanuit de ware essentie van, niet door wat ik noem, "het
boek van de mens." Dus onze kinderen, de toekomstige kinderen van dit ras van de
mens en de anderen, zullen worden geschapen uit de velden van het universum
zonder interactie met de lichamelijkheid. Zij hebben dus al die toegang. Zoals ik zei
tegen een van de Kenniszoekers, zal de fysieke mens in een zeer nabije toekomst
uitsterven.
R: Hebben die kinderen die u noemde, veranderd DNA door de kosmische straling?
K- Ze hebben hun eigen DNA. DNA is de fysieke structuur van het lichaam, hoe de
plasmavelden ontstaan uit de, bepaalde gegeven veldsterkte. Weet je wanneer je, ik
heb dit vele malen gezegd in leringen. (2:02). Weet je, ze zeggen dat je gelijk hebt
aan één spijker Fe in je lichaam. En je hebt zoveel gram koolstof of stikstof. Als je
deze stoffen op een tafel legt, stapelen ze zich niet op tot meer dan een paar
millimeter van de tafel.
Als je ze, nu we het begrijpen, in een plasmatische Gans toestand brengt, geeft dat
die structuur van de man een meter of twee hoog, en driedimensionaal. Gaat
gewoon... Ik deed dit jaren geleden, en het raakt je absoluut, absoluut recht in het
gezicht. Dit kwam voort uit een ervaring. Ik keek naar een advertentie, of was het iets
op televisie, waar ze een persoon met zeer, zeer overgewicht brachten, en ze zeiden,
je draagt 200 pond vet. En ze brachten 200 pond reuzel en legden het aan de andere
kant, en zeiden, dit is hoeveel je draagt. Dat bracht me. Toen ik de wetenschappelijke
artikelen doornam, hoeveel nagel, hoeveel, hoe noem je dat, Fe, hoeveel Zink,
hoeveel Koper er in het lichaam van de man zit, en ik stapelde het op de tafel. Het is
niet veel. Leg het stof gelijk aan de hoeveelheid spijker, leg genoeg stof, genoeg voor
de, hoe je het noemt, Zuurstof en Waterstof, je kunt begrijpen hoe het zal zijn in de
vaste toestand of wat dan ook. Het pakt niet meer dan een paar millimeter op, en het
meeste is Calcium. (2:04).
Dan begrijp je, je staat er naast, dit is de materietoestand. Dus het lichaam van de
man kan niet in de materietoestand zijn, als je één of twee meter hoog staat. Het is
ergens opgeblazen. Deze ijzerdeeltjes zijn veranderd. Het moet op een of andere
manier geëxpandeerd zijn en kan geen andere toestand zijn, dan een plasmatische
toestand, een Gans-toestand. Dat je ballonnen in elkaar zet. Je koopt een pak van 100
ballonnen voor een feestje. Ze zitten in een klein zakje. Nu neem je ze mee naar huis,



en je doet er gas in, en je blaast ze op. Er is niet genoeg ruimte voor ze allemaal. En
dit is hetzelfde als het lichaam van de man.
In de materietoestand voegen we niet veel toe. In de Gans-toestand worden we het
lichaam van de man. We krijgen die ballon opgeblazen, dat aminozuur, dat Fe heeft
nu een volume, het is niet plat. Het is geen materietoestand. Het is een
Gans-toestand. Dit verklaart veel in de wereld van het begrijpen van de hele
levenscyclus.

En als je het begrijpt, zijn de ballonnen niet alleen beperkt tot de lucht die ze
bevatten, ze zijn dynamisch. Ze interageren met elkaar, ze zijn als magnetische
ballonnen. Ze maken ruimte tussen elkaar. En omdat ze magnetisch zijn, interageren
ze met andere magnetische velden in hun omgeving, (2:06). zelfs als ze niet in de
doos zitten waar je ze in stopt. Als je de ballon in de kamer plaatst, is het een ballon
in de kamer. Maar als je een magnetische veldballon in de ene kamer creëert, heeft
hij interactie met de magnetische veldballon in het huis ernaast.
Het is een ander begrip. Het is het begrijpen van de ware aard van de Schepping in
de levende dingen. Dan verandert alles, dan wordt de wetenschap van het leven van
de mens, zoals ons geleerd is, letterlijk uit het raam gegooid.
Dan begrijpen we de ware weg, waarom dit universum zelfs een volume heeft. Hoe
het universum zich uitbreidde. Dan begrijpen we de structuur van de sterrenstelsels.
Dan zien we dat veel kennis die we opdeden in de huidige natuurkunde, vooral
biologie en psychologie goed zijn voor de (vuilnis)bak. Want we hebben nooit de
interactie van de velden begrepen. We begrepen alleen, stamp het, pil het, en ?? het,
en dat is de oplossing in de materietoestand. We behandelden het lichaam van de
man in de materietoestand, niet in de plasmatoestand. Lees de papers die uitkomen,
ik heb dit in detail uitgelegd in deze papers. (2:08).
Nog meer vragen?
V: ... Is MaGrav plasma-energie anders dan elektriciteit?
K- Ja, dat is zo.
V: Kunnen we apparaten van stroom voorzien met deze energie, deze plasmatische
energie?
K: Als je het goed doet, ja. Maar geen van de kenniszoekers tot nu toe heeft het
begrepen. Ja.
Ga maar eens terug naar een van de demonstraties uit Arizona met Jon, waar een
van de Kenniszoekers tussen de MaGravs doorliep en de lichten aanstak. Dat had
veel begrip moeten geven.
Wij hebben dit oorspronkelijk uitgelegd als een, wat wij noemen, entertainment stuk
in de Sansano (Italië), en ik heb dit al vele malen uitgelegd. Als we aan het eind van
de dag de TL-verlichting uitzetten, hielden we de lichtdans. Als je een TL-lamp
uitschakelt, gaat hij gewoon uit en dat is het. Maar vroeger creëerden we zoveel
plasma in het gebouw in een andere sterkte, dat als ze in contact kwamen met wat
wij tl-buizen noemen, we minutenlang wachtten en keken hoe een aantal tl-buizen



oplichtten en met elkaar dansten, terwijl de energie van het plasma werd omgezet in
elektriciteit, of licht. (2:10). Als je deze dingen begrijpt, ja dat kan.
Velen van jullie die de nieuwe CPCU's ontvangen, zullen een nieuwe dimensie van
visie zien, dat is zeker. Je zult ontvangen, of je zult in staat zijn, als je je er op de juiste
manier op afstemt,

om letterlijk te zien dat het niet uitmaakt of het dag of nacht is. Het brengt je een
nieuw visueel vermogen, want de visualiteit zal niet door de ogen zijn, maar je ziet
het door de Ziel.
Velen van jullie zullen bijvoorbeeld een ongeluk waarnemen voordat het gebeurt,
omdat de verbinding komt via de STM, met de nieuwe eenheden die naar buiten
komen. Velen van jullie zullen door het gebruik van deze nieuwe eenheden
veranderingen zien in je emoties, je zult veranderingen zien in je fysieke toestand, je
zult veranderingen zien in alle aspecten van het leven, in je interactie met je
geliefden en je partners in je leven. Het zal een nieuwe dimensie van plezier brengen.
Het is, in zekere zin, zoals ik de afgelopen dagen tegen een van de Kenniszoekers zei,
het zal het leven levend maken, de moeite waard om te leven, het ware leven van de
mens, niet in de dimensie van de lichamelijkheid. En dit is het begin van de
verandering, en daarom zei ik, met de nieuwe cyclus van technologie en begrip, kan
niemand liegen, omdat het alles voor je is, zie je. (2:12).
Nog een andere vraag?
Vraag: ... In hoofdstuk 10 op pagina 95 van Boek 3 begreep ik dat het zwarte gat in
het universum ontstaat door de interactie van twee of meer magnetische velden, en
dat dit zwarte gat functioneert als een recyclingcentrum voor magnetische velden
en een bron is van kosmische straling. Ik zou graag twee vragen willen stellen. Het
doel dat in MaGrav moest worden bereikt, was het creëren van een eenheid voor het
creëren van magnetische velden, en via een ander systeem de voorwaarde creëren
voor het samenvoegen van deze velden om zo een zwart gat te creëren, dus ook de
mens?
K- Het zwarte gat in de MaGrav eenheden is de coating op de koperdraden. Zo
simpel is dat. Maar Kennis Zoekers zijn er niet in geslaagd om te begrijpen hoe het te
oogsten.
V: ... De eenheden in Linz creëerden een toestand waar het de beste velden van alle
rassen samenvoegt, en recycleert deze velden om de kosmische stralen te creëren
om de Zielen te verheffen?
K- We recyclen niet. Ze verbinden zich met elkaar, ze verbinden zich. (2:14). De
kosmische stralen die wij produceren hebben niets te maken met de mensen die
kwamen en deelnamen. Kosmische stralen worden kilometers verderop in Linz
geproduceerd.
Vraag: ... Ik ben nu een gelukkige eigenaar van 7 plasmavlinders, een middelgrote en
een kleine ... Een kleine, een grote. Ik zou graag willen weten hoe ik ze kan gebruiken



voor het versterken van de veldsterkte van dit, mijn veld, of een ander experiment
dat u kunt voorstellen?
K- Als je dat hebt ontvangen, of je hebt het, zoals je het noemt, het gebruik van de
vlinders van de Keshe Foundation, het is een zeer specifieke manier ontworpen. Het
zijn niet de normale vlinders, je denkt dat je ze gemaakt hebt door de, wat je noemt,
de Nano draden. Plaats ze in de juiste verhouding.
Zet ze bijvoorbeeld in Gans's naar keuze, en zet een grote aan de ene kant van de
kamer, en een kleine aan de andere kant, en kijk hoe je je daartussen voelt. Gebruik
verschillende positioneringen en afstanden, en bedek ze met verschillende Gans'en,
en je zult het effect zien van. (2:16). De Vlinders van de Keshe Foundation zijn
ontworpen en gebouwd

op een specifieke manier, en je zult zien, je zult de veranderingen voelen. Het is als de
schilderijen die we hebben.
Als je het op de computer of laptop plakt, is het een verbinding tussen jou en het
systeem. Maar je kunt deze Vlinders op vele, vele manieren gebruiken. Je hebt een
gestoord gezin. Je hebt een gestoord kind in huis, je hebt mensen die problemen
veroorzaken in huis, zet deze vlinders achter elkaar onder hun bed, in de stoelen
waar ze zitten. Je ziet onrust in het gezin, stop deze vlinders in Zn Gans's met CO2,
laat ze drogen en laat ze terloops rond het huis hangen. Laat hun gezicht niet naar
beneden hangen, ze moeten naar de omgeving gericht zijn. Je hebt kinderen die 's
nachts niet kunnen slapen, leg ze onder hun matras, onder hun tapijt, onder hun
bed, en plaats er een boven, verander de omgeving van de kamer. Ze zullen rustig
slapen.
Deze eenheden Vlinders hebben vele, vele toepassingen, (2:18). maar Kenniszoekers
kopen gewoon om het op hun iPhone te zetten, of iPad of wat dan ook. Je hebt een
stressvolle in de auto, hang er één voorin, één achterin, of zet het op een manier die
de omgeving van de auto volledig verandert. Op kantoor heb je mensen die storen,
je zet er gewoon twee tegenover elkaar, het hoeft niet, niet alleen ?? decoratie te zijn.
Het is eigenlijk gemaakt als decoratie. Er zijn veel dingen die je ermee kunt doen,
maar ik krijg niet de kans om les te geven.
Meneer Keshe, u sprak over de CPCU's en ik wil daar graag wat meer over zeggen.
Het is als een uitbreiding van de Ziel. U zei eerder dat u alles ziet, elke interactie, die
mensen maken op het niveau van de Ziel, voordat ze het doen. Dus geeft dit andere
mensen de mogelijkheden om dezelfde interacties te hebben. (2:20). Als dat zo is,
zou het dan niet een prachtig ding zijn om te geven aan afgevaardigden, die in
allerlei posities gaan in verschillende instellingen, en waar dan ook in de
gemeenschappen? Want dan zal er niemand zijn die daadwerkelijk iets zou kunnen
zeggen dat schadelijk is voor een ander, het zou in vele opzichten zeer heilzaam zijn
voor de mensheid.
K- Als je me probeert te vertellen dat ze een soort "Pinokkio hoofdtelefoon" zullen
zijn, misschien, maar het zal voor de STM zijn. Ik weet zeker dat het eerste toestel dat



we uitbrengen de komende tijd verbeterd en verfijnder gemaakt zal worden. Maar in
het algemeen zijn ze er om het begrip van zichzelf direct te brengen door de
uitbreiding van iemands Ziel. Het zal zeer interessant zijn, zeer, zeer interessant,
zodra we deze uitbrengen en jullie vertellen wat je ermee kunt doen, hoe je ermee
zult reageren en hoe het je zal veranderen.
In de komende tijd... Het hoofddoel van deze CPCU's zijn voor de ruimtevaart. Maar
we moeten u met iets anders vermaken tot het klaar is. Ze zullen op een heel
speciale manier werken voor specifieke banen. (2:22).
V: ... Als ze iemand de mogelijkheden geven om te reizen, is dat dan een situatie
waarin ieder individu de beslissing zal nemen? Is het dezelfde situatie? Je bent de
kapitein van je schip of zoiets?
K- Ja, ja. Dat is het hele doel ervan. Maar je moet heel duidelijk zijn. Ik zei dit tegen de
kenniszoekers die de eerste passagiers zullen worden. Eigenlijk sprak ik met één

van hen vanmorgen, ik denk dat hij ergens in de buurt is, of later zal luisteren. Ik
bedoel, je moet alles duidelijk hebben voordat je deze systemen gaat gebruiken. Wat
is de bedoeling van de reis? Ga ik liefde en zorg verspreiden naar mijn kind, naar
mensen die ik ontmoet? Of ga ik op weg om vals te spelen en wat dan ook? Je zult
erachter komen dat je de reis niet gaat maken. We zeiden, weet je, je hebt veel
presidenten, en koningen, en heersers die weglopen van de Enhancement Unit (EU).
Nu is dit een miniatuur EU geworden, maar krachtiger.
Zoals ik al zei, en we hebben de afgelopen maanden gezien, springen veel Russische
rijken overal ter wereld uit de ramen. En we zien dat veel invloedrijke mensen in de
wereld van de Bitcoin heel jong sterven. De afgelopen maanden hebben we er veel
gezien. Beide gevallen. (2:24). Als je deze CPCU's hebt, zou je Ziel dan toestaan dat je
lichamelijkheid dit doormaakt? Of dan weten we dat dit onmogelijkheden worden,
dan weten we dat iemand je uit het raam heeft gegooid. Het is heel vreemd. Alleen
wetenschappers en rijke mensen springen uit het raam. We zagen de Chinese Yahoo
heren uit het raam vliegen in de VS toen de Huawei zaak aan het licht kwam. En in
de afgelopen maanden hebben we veel Russische topmensen uit het raam zien
springen, het wordt mode. Of is het afdwingbaar, is het opgedrongen? Dus, deze
dingen worden onmogelijkheden.
V: .. Dus als deze mensen die uit ramen sprongen, een van deze eenheden hadden,
zouden ze niet eens in die positie zijn om bij het raam te zijn. Klopt dat?
K- Nou, het hangt ervan af of ze dicht bij het raam gingen, of dat ze dicht bij het
raam werden gebracht. Als je het begrijpt. Het is een zeer, zeer verschillende situatie.
V: .. Dus, vanaf de 16e heb ik gemerkt dat mijn slaappatroon heel anders is. Ik heb
veel momenten doorgebracht, heel diep in slaap. En natuurlijk had ik die energie
nodig, ik moest er van profiteren voor wat het ook was. (2:26). Toen veranderde ik
plotseling mijn gedachtenpatroon, zoals vanmorgen. Gisteravond was er een grote
storm aan de gang. Maar ik sliep anders. Ik kon wakker worden wanneer ik dat
vandaag nodig had. Gebeuren er veel overgangs dingen sinds de 16e?



K- Met veel mensen. Ja. Veel, heel veel mensen, fysiek, psychologisch, ja. Omdat we
feedback krijgen. We krijgen veel feedback, vooral degenen die betrokken zijn bij de
Braziliaanse groep. We zien geen Italianen meer bij het werk van de Keshe
Foundation, dat was te verwachten. Maar met de Brazilianen krijgen we feedback,
met de Duitsers krijgen we feedback. We zien het, ja. Er is psychologisch en fysiek
veel veranderd voor hen. Ja.
Vraag: U noemde de heer Keshe, die, uiteraard, als onderdeel daarvan, en vele andere
prachtige zielen aanwezig waren, en die zich allemaal verenigden tot één, zei u, en
op één punt, dat Scheppingspunt, bereikten. Dat is op zich al een enorm geschenk.
En wanneer zullen we begrijpen hoe we, wat we bereikt hebben of wat jullie ons
gegeven hebben? Hoe zullen we dat echt begrijpen?

K- Ik denk dat het de test van de tijd is, en het begrijpen, en niet alleen zeggen, "oh,
het is gebeurd." Waarom gebeurde dat niet eerder, zoals ik zei, en waarom gebeurde
het pas daarna. Dan begrijp je de veranderingen. (2:28).
V: Wordt dit een geleidelijke verandering voor sommigen van ons?
K- Het hangt ervan af. Ik denk dat met de nieuwe, wat jullie noemen, CPCU
eenheden, het voor velen van jullie een zeer, zeer drastische verandering zal zijn. We
zullen "menselijke" mensen zien, geen menselijke mensen. Zoals ik zei, we zullen de
kinderen van Mitra zien, of de Ethos van Mitra.
V: Aanwezig in lichamelijkheid meneer Keshe, of in veldsterkte?
K- In gedrag, in leven, in levensstijl. In hoe we die stap nemen naar. We weten wat
het zal brengen. Het zal veel fysieke pijn brengen, totdat de psychologische, wat ik
noem, conditie ervan, "psycho genetisch" is gesorteerd. En dan wordt het leven een
plezier om te leven.
Het is geen sleutel, "oh, ik heb een kanker, ik koop een koptelefoon voor die ene
kanker. Misschien is er geen oplossing voor je kanker, omdat je niet hebt uitgezocht
hoe de kanker is begonnen. En je blokkeert die kant. Dus hoe kun je de andere kant
veranderen? (2:30).
Het is geen eenrichtingsverkeer, het is "ik, ik, ik neem, ik neem, ik neem." Je zult
ontdekken dat je eigen structuur je blokkeert om het te ontvangen. Omdat de
intentie verkeerd is, heb je niet begrepen waarom je je in die positie bevindt.
Vraag: Dus, op het niveau van de Ziel, is de Ziel voortdurend in interactie, in
communicatie. En de lichamelijkheid, we hebben het hier al eerder over gehad, is
misschien nog niet bijgepraat. Maar de Ziel is zuiver en zal altijd leiden. Wanneer zal
dat. Dus hoe zal dat transmuteren, zodat de lichamelijkheid dit werkelijk kan
begrijpen?
K- De lichamelijkheid begrijpt alleen door vergelijking, dit is een gewoonte van de
mens. We hebben het vele, vele, vele, vele malen gezien dat mensen die de Gans's
gebruiken, of de technologie gebruiken, "Ik had jarenlang hoofdpijn, maar plotseling
veranderde het, ik weet niet waarom." En de volgende zin (zegt u), kan het zijn
omdat ik Gans heb gebruikt? Hallo? Waarom gebeurde het eerder? En waarom



gebeurt het als je Gans gebruikt? "Maar het kan toeval zijn, weet je. Het kan niet echt
zijn. Maar ik heb geen hoofdpijn meer, dus ik kan niet testen of het van Gans was." Ik
heb dit honderden keren gehoord.
En de volgende keer dat ze een probleem hebben, gebruiken ze Gans's, (2:32). het
werkt niet. Mr. Keshe, ik heb alles geprobeerd met Gans's. Ja, je bedroog jezelf tot je
Ziel. Dus, je hebt jezelf geblokkeerd. Wat wil je? Je kunt niet vals spelen met de
technologie, met de kennis van de Schepping. Dus je profiteerde ervan, je ontkende
het. Dus nu ontkent het je, omdat je het niet kunt accepteren, de ziel accepteert het
niet.
Vraag: ... Ik heb dit bij mezelf gemerkt. Ik ben precies hetzelfde geweest. Ik heb Gans
gebruikt, en de technologie gebruikt. En op momenten, als je in een bepaalde
positie bent, en het breidt zich uit

en je ontvangt de energieën, en op andere momenten, als je het nodig hebt, zoals je
zei, ben je uit balans of wat het ook is. En je hebt het nodig, maar je ontvangt het
niet. Ik denk dat je dat net hebt uitgelegd, waarom niet.
K- Omdat je op de verkeerde manier krijgt, je krijgt niet wat je nodig hebt. Je wilt
krijgen wat je denkt nodig te hebben, maar je blokkeert het eigenlijk zelf bij het
ontvangen ervan.
Vraag: Dus wat we denken nodig te hebben is niet altijd het geval.
K- Precies. Ik noem het altijd, "Iraanse meisjes met een liefdesrelatie." Bovenaan de
tafel duwen ze je weg, onderaan trekken ze je met het been, begrijp je? Ik hou nog
steeds van je, maar ik wil zeggen, "nee, ik wil je niet." Begrijp je? Zo is het ook met de
STM.
V: Het is een fijne balanspositie.
K- Het is een zeer duidelijke positie. "Gij zult niet liegen." Dit was een van de dingen
die altijd... Eigenlijk is het eerste ding, Gij zult niet liegen tegen zichzelf, tegen
zichzelf.
Vraag: Hoe weet u dat u dat doet meneer Keshe? (2:34). Omdat je niet denkt, want
als we dat doen. Ik denk er nooit aan om tegen mezelf te liegen. Ik probeer altijd... ??
K- We accepteren voorwaarden, we accepteren voorwaarden. Dan accepteren we
het, we zien het als juist. We zien misbruik en << audio cut yeah I am back ... >>
K- Het principe van het hele werk is "ontkenning om te blokkeren." Als we het doen,
we accepteren het, we accepteren het misbruik, en dan worden we degene die
schuld heeft, door het te accepteren. Dan worden we de, niet het slachtoffer, maar
we worden degene die het slachtoffer is. Als we dat misbruik vanaf het begin
stoppen komen we niet op dat punt, want dan zijn we eerlijk tegen onszelf, het
maakt niet uit wat het is. (2:36).
En deze structuur met de Gans's en plasma's brengen die toestand, het is aan jou
om te beslissen. Wat ik wil nemen, is dit wat ik ervan wil nemen? In zekere zin is het
een verlichting om het te begrijpen.



Vraag: Hoe zou dit de wereldleiders helpen? Je hebt net iets aangestipt dat duidelijk
een heel groot ding kan worden. Dus, wereldleiders die, wanneer is dat moment, je
maakte die definitie van "je begrijpt dat je er niet heen moet gaan, maar je staat het
jezelf toe." Waarom doen we dat?
K- Wat bedoel je daarmee, met betrekking tot de wereldleiders?
V: Ik bedoel met iedereen, voor mij is een wereldleider iedereen.
K- Ik begrijp het. Zie je, het is heel moeilijk om het te zeggen, want ik doe het heel
vaak, ik laat dingen gebeuren. Dan zeggen (vragen) ze me, waarom laat je het
gebeuren? Omdat ik wil zien wat de

resultaat. Ik ben een groot experimenteel persoon in elke vorm van leven. Het is niet
alleen met onderzoekers, het is met de interactie van de velden, het gedrag van
mensen.
En ik wil zien, en dan komt het op een punt dat ik zeg, "oké, ik heb genoeg geleerd,
dat is genoeg. Ik loop er van weg." Want degene die erbij betrokken was, leerde niet,
en zag het als een recht (om te misbruiken). Misbruik, wangedrag, omdat je zit en
denkt, "oké, op een dag worden ze verheven, op een dag begrijpen ze het." (2:38).
Dan wordt het jouw probleem. En zij zien het niet, als hun probleem. Het probleem
hebben zij gecreëerd, en jij ziet als waarnemer, waar het heen gaat. En als je er een
eind aan maakt, dan ben jij de schuldige. Ik had het in mijn ex-huwelijk, talloze
misdragingen, overspel. Maar de ziel heeft het nooit geleerd. En als je er een stokje
voor steekt, is het jouw probleem.
V: ... Een beetje terug, je raakte opnieuw de theologie aan. Dus, hoe zou dit overgaan
in theologische lessen? Hoe zouden ze het begrijpen? Ik weet dat we de aspecten
van de Ziel moeten uitdrukken, en u bent verder gegaan dan de 10 Geboden van één
van de religies, er waren deze Geboden en u bent verder gegaan, u hebt dit
uitgelegd. En dus hebben we het op een ander niveau gebracht, zodat de mensheid
het kan inhalen en begrijpen. Hoe zullen de theologen dit tot een positie brengen
waar zij het daadwerkelijk, laten we zeggen, aan hun kudde kunnen geven en het
kunnen onderwijzen, zodat zij zich tot een positie kunnen verheffen?
K- Je legt je vinger erop, en ik heb een stel van deze in een paar uur. Ik heb een
vergadering, ze vroegen erom, over een paar uur. (2:40). Dit zijn wereldtheologen, de
voorhoede van, en ze willen het begrijpen. Ik heb mijn hoofd gestoten, hoe leg ik ze
uit zonder hun geloof te raken, zodat ze tot begrip komen, niet dat ik ze uitleg zodat
ze het begrijpen. Het is een groot verschil. Volwassenheid, verlichting en realisatie
moet van binnenuit komen, niet geforceerd. En theologie bestaat niet als men het
werk van de Ziel begrijpt.
Vraag: Mag ik daarover een vraag stellen meneer Keshe, waarom hebben profeten de
kennis gekregen? Waarom kwamen zij naar voren om de mensheid te onderwijzen?
K- Wat bedoelt u?



V: Dus de profeten kregen de kennis van de Schepper, en zij kwamen naar voren om
dit uit te delen, en toen werd het veranderd, weet je, in vele aspecten werd het
veranderd...
K- Weet je, als je met de Engelse taal speelt, ben je een Engelsman. Toen
"winstgevendheid winstgevend werd," werden ze profeten. En dit gaat dwars door,
dwars door. Profeteren en gewoon praten, (2:42). en het dan winstgevend maken, is
het grootste probleem van het verleden geweest.
Dus, dit is het mooie met de Keshe Foundation, we profeteren niet, we leren je de
technologie die niemand voor je kan profeteren. Je neemt het zoals je het leert, naar
je eigen inzicht. Dus je hebt geen profeten meer, of wat ik noem, tovenaars.

Ik schreef aan een van de Kenniszoekers zeer onlangs, in de afgelopen dagen, dat, ik
hier niet kwam om MaGravs en krachtopwekking te maken. De hele oefening was
dat mensen het maken om de fysieke veldkrachten te begrijpen en te begrijpen wat
plasma is, en dat ze in de toekomst geen uitleg nodig hebben, dat niemand ze kan
misbruiken. Dit is het mooie van werken zonder theologie.
Er is geen theorie in de wereld van de Schepper, die een theologie maakt. Er is geen
theorie in hoe de Schepping tot stand kwam. Als je nu begrijpt hoe, en je kunt het
zelf creëren. Het is wat ik enkele minuten geleden zei, een hoopje stof van Fe, en
Zuurstof en Koolstof is er. En dan met de kennis van Gans, kennis van plasma
technologie, maak je er een mens van. (2:44). Je begrijpt hoe, dat stof de man is
geworden.
Door, niet de "wind van Gods wil" te blazen, maar het proces te begrijpen van de
expansie van elk atoom tot een Gans, tot een ballon van energie. Als je naar de kerk
gaat zeggen ze, we blazen de wind des levens in het lichaam van de man en de rest
in verschillende vormen. Maar nu begrijp je dat het opblazen van wat dan ook,
eigenlijk expansie is van de materie in Gans staat van zichzelf.
Als je al die atomen in de stapel van het lichaam van de man neemt en er een Gans
van maakt, zul je zien dat je dezelfde hoogte en dezelfde structuur van de man krijgt.
Nu begrijpen we wat theologie is geweest. Theorie van het leven in de Schepping, is
nu een wetenschap geworden, dus er is geen theologie. Er is geen theorie meer in
de logica van de Schepping om het theologie te noemen.
Omdat we nu met de kennis van de Keshe Foundation de wetenschap van de
Schepping hebben gebracht. Het laat geen ruimte voor een theorie van de
Schepping, want nu je de feiten hebt, kun je het creëren. Dus...
Vraag: Sorry, ik wilde u niet ophouden. Dus zou het helpen als we de winst en het
vermogen hadden gegeven om de Beker des Levens te maken en zelfs nu om deze
theologen het vermogen te geven om de Beker des Levens te maken, om de
technologie te begrijpen? (2:46).
K- Ik sprak met hen voor de les van vandaag, net voordat we beginnen met lesgeven,
en ik zei, je hebt een koptelefoon nodig. Kunnen we vanmiddag een koptelefoon
krijgen en kijken hoe we het doen? Ik zei, ja, maar het systeem staat uit tot 10 januari.



Dan geloven we het. En dan nog, als ze het doen, dan zeggen ze, "oh, hij speelt met
de geest, blah, blah, blah." Want als ze het accepteren hebben ze geen baan.
Vraag: Dus hoe omzeilt u dat meneer Keshe, als ze dat niet kunnen?
K- Ze kunnen niet tegen zichzelf liegen. U brengt het. Ze brengen het zelf. Ik heb
vorige week uitgelegd dat toen ik een kind was, er mensen kwamen om zich om te
kleden. Al die mensen waren Mullahs, met tulbanden, en baard, en hun families,
allemaal zonder falen. Het waren vooraanstaande Mullahs en Ayatollahs die zich
omkleedden.

En ik zag hen dat doen, omdat zij begrepen dat er iets mis was in de structuur.
V: Waren het alleen Mullahs Mr. Keshe? Ik bedoel dat niet verkeerd. Maar heeft u.
Waren er andere theologen?
K- Nee. (2:48). Allemaal Mullahs met hun tulbanden en hun gewaden. En ik zag ze
verpakt in wat ze noemen, bundels en meegenomen. Ik heb dat vele malen met
mijn eigen ogen gezien.
V: En ze gingen een normaal leven leiden meneer Keshe?
Een normaal leven, ja. Ze kregen banen, posities en plaatsen en gingen verder.
V: Waren ze gelukkig?
K- Ik weet het niet. Ik heb ze nooit meer ontmoet.
V: Werden ze verheven op een zielsniveau door het aannemen van die positie? K:
Waarschijnlijk wel, 100%. Velen, velen van hen.
V: ?echt in het spel komt meneer Keshe, is dat verkeerd? Is dat niet zo?
K- Ja. Velen van hen. Het waren er niet een of twee. De reden dat het indruk op mij
maakte was dat het er zoveel waren.
V: .. Hoe kreeg u ze aan het verstand?
K- Ik weet het niet, ik was een getuige. Ik was niet iemand die deel uitmaakte van
het proces van begrip. Ik was getuige van een gebeurtenis.
Ik heb dat gezien bij mijn eigen directe familie, waar ze veranderden van de ene naar
de andere. Het is de manier, het is de gang van zaken, die we doen. Het is net als. Het
beste voorbeeld vertel ik altijd aan ons team, denk ik, omdat het een heel natuurlijke
manier is, (2:50). het is als je verder gaat, ik zei het al eerder, de man genaamd, de
band genaamd hot chocolate in de jaren zeventig, eerste zwarte homo die eigenlijk
een heleboel dingen promootte in die maatschappij, die mensen in die tijd niet
konden begrijpen. Ik heb dit eerder uitgelegd, hij was een Caribische jongen in
West-Indië, die de moeder de kamer voor hem huurde om naar privé onderwijs te
gaan. Daarvoor wilde hij loodgieter worden, en kok. Door een kamer te huren en
naar openbaar onderwijs te kunnen gaan, scholen in Engeland zoals u begrijpt,
kwam hij tussen mensen die dokters werden, en ingenieurs, en al het andere.
De verheffing kwam in het onderwijs. Het is hetzelfde met de leer. Als je het begrijpt,
geeft de leer je dat inzicht om meer te begrijpen. Dat is alles.
Vraag: Het is als de Gans meneer Keshe, waar u eerder over sprak, waar ze je soms
raken en soms niet, wanneer je soms denkt dat je geeft terwijl dat niet zo is. En



andere keren als je denkt van niet, ben je het eigenlijk wel, het is die
tegenstrijdigheid van... ??
Ik zei altijd, als je denkt dat ik rijk ben, ben je juist arm. Zoals ik altijd zei, als ze je
vertellen hoeveel ze waard zijn, en ze kunnen vertellen hoeveel, dan ben je niet

eigenlijk rijk, want je kunt er waarde aan toekennen. Er is altijd iemand die rijker is
dan jij, meer ?? (2:52). En jij bent degene die moet beslissen.
Ik was zeer onlangs in een positie, een dame besloot om zeer insultief, zeer agressief
te zijn. En het gebeurde zelf weer n paar uur later, weer met dezelfde vrouw. Ik zei
tegen haar: "Ik heb nog nooit zo'n onbeschofte en arrogante vrouw gezien als jij. En
jij bent maar de receptioniste." En ze rende achter me aan en probeerde te zeggen
wie ze was. Ik zei niets, en ik zei, dit had niet mogen gebeuren. Maar ik weet niet
waarom. Maar het was heel vreemd.
Als ze Duits sprak met Duitse mensen, gedroeg ze zich anders. Als ze met mensen
sprak die niet Oostenrijks waren, gedroeg ze zich alleen maar beledigend. Dus
schreef ik haar bazen dat, is dit het gedrag van uw bedrijf? Is dat het nieuwe beleid
van uw organisatie? Dus we vermijden het. En meteen binnen een dag reageerden
ze terug, dat ze nu begrijpen dat ze een probleem hebben in hun structuur, en ze
gaan het corrigeren, omdat ze zich nooit hebben gerealiseerd dat dit in hun
structuur gebeurt. (2:54).
Hoe worden we één? Hoe laten we dit gebeuren? Hoe kiezen we ervoor om
ongevoelig te zijn voor de één, en troostend en vriendelijk voor de ander, aan
dezelfde tafel, dezelfde persoon? Wat accepteren we? En wat is de beperking van het
accepteren? Of, wat denkt deze dame, "oh, hij is een buitenlander, hij is niets," wat
dan ook.
In de mededeling aan hen schreef ik, ik kan het u voorlezen. Ik ben een Iraanse
kernfysicus, hoofd van de Keshe Foundation, hoofd van het onderzoek en de
ontwikkeling van de nieuwe ruimtevaarttechnologie, en mijn nederigheid is niet
mijn zwakheid en domheid.
Mijn nederigheid komt voort uit de wetenschap dat niets de moeite waard is, als je
niet onder de mensen bent. Dit is hoe mensen hun positie maken, denken wie ze
zijn, wat ze kunnen doen, en wat het is. Dan staan we ze toe het te doen. In dit deel is
het leven dat we hebben hetzelfde als onderwijs in kennis en in begrip. Hoe meer we
begrijpen, hoe nederiger we moeten worden.
V: Dus het gaat met je uitleg dat je niet hoger en lager bent. (2:56). Ik heb de
Stichting en uzelf meegemaakt. Ik weet hoe nederig u bent en hoe u mensen
behandelt, en dat ethos, wanneer anderen dit in andere structuren gaan begrijpen,
dan zullen we deze schoonheid hebben die u aan de mensheid hebt gegeven.
K- Je bent bij ons geweest, je hebt het gezien. Als we lunchen, vraag ik iedereen die
er is, wil je een lunch. We krijgen voor iedereen.
V: Dat doet u, ja. Dat doet u meneer Keshe. K- Wij, ik eet met iedereen hetzelfde.



V: Ja, de schoonheid die je hebt gegeven. En je doet, je leeft naar. Het zijn woorden
en het zijn daden, het is allemaal, ze komen samen. En dat ethos is wat we moeten
uitbeelden en aan iedereen geven om dit te begrijpen. De theologen als zij, die drie
woorden, die drie...

(denk spreek spreek handel goed), als ze die samenbrengen, met in zichzelf, dan
zouden ze dit vinden, het vermogen om vooruit te komen.
K- Het hangt ervan af hoe je het opvat. Op het moment dat je jezelf hoger inschat
dan de anderen, faal je.
We hadden vele gelegenheden in Trany (Italië), waar we het, wat wij noemen, het
onderwijscentrum daar hadden. We aten altijd samen. Tussen de middag at ik
ergens anders, iemand anders bracht zijn lunch mee. Onze huishoudster kookte en
tijdens de lunch dekte ze de tafel voor iedereen. Het maakte niet uit of je een gast
was, of een kenniszoeker, of mensen die bij ons waren om onderzoek te doen of wat
dan ook. (2:58). We zaten allemaal rond de tafel en aten samen. En onze
huishoudster kookte het eten en dekte de tafel, die wij thuis hadden gedekt en wij
zaten en aten, en zij ruimde op en ging naar huis. Dit is hoe het is, er mag geen
verschil zijn.
En dit is niet iets wat ik in de Keshe Foundation heb gebracht. Dit is hoe ik ben
opgevoed. Ik nam jaren geleden een bedrijf over en werd een belangrijke partner. Ze
hadden een kantine, en het management had een tafel voor zichzelf. Het waren
Indiërs. En de arbeiders aten apart en, weet je, de managementtafel was gedekt en
alles. De eerste dag dat ik ging, zag ik dit en ik dacht, er klopt hier iets niet. Hoe weet
je wat er in je bedrijf gebeurt als je niet praat met de mensen die je bedrijf runnen?
Ik nam mijn bord en ging bij de magazijn mensen zitten, en ik zat bij de arbeiders in
de fabriek, en ze waren geschokt. Ze konden niet accepteren dat je met arbeiders
eet. Ik zei, weet je wat, zolang ik hier ben kun je je bedrijf niet runnen, omdat je niet
begrijpt wat er met de arbeiders gebeurt. Nu heb ik de leiding, ik run mijn manier en
ik schaf de managementtafel af. En dit is hoe het zou moeten zijn.
V: Dat is mooi meneer Keshe. Ik heb gemerkt dat toen ik foto's nam in bedrijven in
het Verenigd Koninkrijk, ik dit vaak zag. Ik niet. Ik weet zeker dat het nu veranderd is,
dit is lang geleden, wat u net beschreef.
K- Er is niets veranderd. Het is chiquer geworden. Ze gaan naar duurdere restaurants
voor de lunch. (3:00).
Oké, ik begrijp het.
Ga door.
V: Dus, zoals ik al zei, ik zag deze situatie waarin het management hun ... tafels
volledig gedekt in een ander netwerk, gescheiden soort gebied, en dan komen de
werknemers langs en zij zullen bijna soms in een andere kamer. Dus, het is precies
wat je net zei, dat ze nu naar restaurants gaan en niet bij de werknemers zijn. Dat
ethos lijkt te zijn veranderd. Zoals ik al zei, dat was lang geleden, nu lijkt het erop dat



het management begint te begrijpen dat ze ook meer bij de werknemers moeten
zijn, is dat nu niet het geval? Wordt dat niet naar voren gebracht?
K- Het is er omdat nu de arbeiders doorkomen, het management komt door de
arbeidersklasse. Het hoort bij het mens-zijn, niets anders.

Het moment dat je jezelf hoger acht dan de anderen, is het moment waarop je
eigenlijk klaar bent met het leven. Dat is de groeistop. Ik heb altijd gezegd, mensen
worden voor de gek gehouden door een "stropdas en een pak." Aan het eind van de
dag, als je door de deur gaat, ben je thuis, je bent een vader, je kookt, je maakt
schoon, en je doet alles wat ze voor je doen op kantoor, of wat dan ook. Wat is het
verschil? Je bent bij mij geweest, mijn chauffeurs, lijfwachten, ze eten allemaal in
hetzelfde restaurant, aan dezelfde tafel als ik. (3:02).
V: Ja, ze hebben het prachtige ethos meneer Keshe dat u in de mensen hebt gelegd,
en ze begrijpen het, het raakt hen, en het is die wederzijdse schoonheid tussen de
Zielen die ze begrijpen. En door deel uit te maken van die structuur absorberen ze
het gewoon, ze worden het en dan verspreidt het zich.
K- Je hebt contact met ze, je hebt met ze gepraat. Ze praten meer met jou dan met
mij. Je hebt gezien hoe het zou moeten zijn. Er zou geen...
Als je kijkt naar de grafiek op het scherm, als het gaat om de STM die in contact
komt met de Ziel van de Schepper, zie je geen aparte lijn voor de Schepper, het staat
tussen die lijnen. Dus waarom zou de mens anders zijn.
Vraag: Dank u voor uw begrip meneer Keshe.
K- Oh, ik heb het lang, lang geleden begrepen.
V: Ik weet het, ik weet het. We moeten inhalen, we moeten inhalen, en zelfs wanneer
we. Zoals je zei, als we denken dat we het weten, weten we het niet, en het is zo
constant. We raken slechts het topje van de ijsberg aan en er is altijd veel meer te
ervaren, en te weten in beide, in alle dimensies, het is dat mooie van groeien, denk ik.
Je moet het zelf doen, anders... Ik ben opgegroeid in een huishouden van
dienstmeisjes, of wat dan ook. En mijn vader zei altijd, je moet leren koken, als ze er
niet zijn zul je verhongeren. Zo is het geweest. Hoe het zou moeten zijn. (3:04).
Als je begrijpt dat je deel uitmaakt van de Totaliteit, leef je dat leven. Dit is een van de
grootste problemen die we in het begin hadden, met de Belgische en Britse
autoriteiten. België wilde zekerheden en al het andere. En ze zeiden me, je bent
oncontroleerbaar, je gaat waar je wilt, wanneer je wilt, en dit kan niet, we kunnen je
geen beveiliging geven op deze manier. Dus, we hebben het niet nodig. Want als het
gaat gebeuren, gaat het eindigen. Ze waren bang voor wat ze zelf, wat ze ons aan
gaan doen, dan eigenlijk anderen. Je moet onder de mensen kunnen leven. Dat heb
ik van mijn vader geleerd. Niemand weet wie je bent als je een restaurant
binnenloopt, of een winkel. En je moet zijn zoals zij.
V: Dat is mooi, meneer Keshe. Dus, gaat dat, de ethiek van het universum van andere
wezens, andere zielen, dit ... komt voort uit deze structuur?



K- Dat is zo. Als je luistert naar een van de intro's in een van de lessen van heel
vroeger. Van een afstand begrijpen we nu dat de STM in de mens zit. De Ziel ziet niet
de Ziel

van een koning, of een ober, of een vis, het ziet een stralende ster. En dat is alles wat
het is. Omdat je hun lichamelijkheid niet ziet, en dat is hoe het zal zijn. (3:06).
Nu, het onderzoekscentrum van de Keshe Foundation, voordat we alles op
verschillende manieren opsplitsten, als het lunchtijd was, kookte ik en nam eten mee
voor het personeel, eten voor ons allemaal om samen te eten. Het was niet zo dat
iemand ging koken als het tijd was, als het zover was. Ik kookte en nam eten mee
voor ons allemaal om te delen. En zo zou het moeten zijn. Op het moment dat je
jezelf anders ziet, stop je met groeien. De arrogantie neemt de realiteit over.
Nog een vraag?
V: Dank u meneer Keshe voor het beantwoorden van mijn vragen. Hartelijk dank.
K- ... Tussen haakjes, Dean, je wordt misschien uitgenodigd voor de Keshe
Foundation terug, volgende week of volgende paar weken om de foto te maken naar
eerste landingen.
Dat zou geweldig zijn, meneer Keshe. Dank u zeer.
V: .. Mijn vraag is gerelateerd aan de herinnering uit het verleden. Hoe kunnen we het
gebruik van plasma kennis in de overdracht uitleggen, of hoe we de herinnering van
onze voorouders en zelfs ons vorig leven, of toekomstig leven kunnen behouden? Als
u een idee heeft, zal ik erg blij zijn.
K- Ik heb geen idee, ik weet hoe het moet. (3:08). De aanwijzing, de aanwijzing-ness
komt van iets anders, maar wij weten precies hoe het gedaan wordt en je kunt ... de
ervaring aanboren, die door je voorouders is ontvangen, of jezelf via het wat ik noem,
het RNA.
Alles, zelfs je voorouders als muis in de tijd van de dinosauriërs, kan worden
aangeboord. Het STM geheugen is onbegrensde opname ruimte. Als de mens erin
slaagt te begrijpen hoe deze stapelaar in zekere zin, dieper en groter is geworden,
kan hij teruggaan en de interactie zien, niet zien, maar het gevoel van emotie krijgen
van de interactie met dinosauriërs, want dat is vastgelegd in het RNA van de mens.
Het hangt ervan af hoe je het terugneemt en hoeveel, hoe je een barrière hebt
opgeworpen om het je niet te herinneren. Het is een zelfgemaakte "Alzheimer" van
de tijd. Als je voorouders getuige zijn geweest van de aanwezigheid van een koning,
moet je in staat zijn, zelfs de visualisatie van die persoon terug te brengen, omdat het
is vastgelegd. Alles wat de oren, de emotie, en het oog van de man passeert, en de
smaak van de man, (3:10). de fysieke dimensie van de zintuiglijke emotie van de man
wordt vastgelegd en bewaard in het RNA van de mens. Dit is hoe je DNA zijn
structuur bewaart.
Op dit moment staat, wat wij noemen, de studie van het RNA en DNA in de
kinderschoenen. In het geschreven stuk leg ik dit uit. Maar in de toekomst, als de
mens kennis van zaken krijgt, zal je de verschillende armen van het DNA zien, maar



let goed op, Nano micro ruimte verschil tussen de ene en de andere. De mens kijkt
alleen naar ABC of wat die structuur ook is, maar de mens is niet opgeleid om niet te
kijken naar het energieveld en het ruimteverschil in die arm, in die energiestructuur
van het aminozuur (AA). Dan begrijp je dat alles er is.

Als je in het levensproces Kosmische Stralen ontvangt die een deel van de emotie
van een andere entiteit hebben gehad, dan draag je dat nog steeds mee. Zoals je je
een kus herinnert, zul je die informatie hebben als een emotie, hetzelfde zal aan jou
worden doorgegeven, via. U zult het hele verleden zien, als u wilt, in een visuele
toestand zoals u het zag. (3:12).
Vele Kenniszoekers sinds de 16e hebben dit meegemaakt, zij leggen u visueel uit, ik
las de verslagen, ik sprak met sommigen van hen. De 20e inval zal een schok
teweegbrengen bij velen, velen van u die aanwezig zullen zijn. Het zal een
ogenopening zijn voor hen die deelnemen, eigenlijk een Zielsopening, meer dan wat
dan ook.
De geschiedenis van de mensheid is geschreven in de structuur van de Ziel RNA en
DNA van de mens, vanaf het begin der tijden. Een voorbeeld daarvan is, je raakt een
rode vrucht niet aan, waarom? Omdat het ergens in de geschiedenis giftig is,
iemand heeft het gegeten en is gestorven, en het is je ingeprent, omdat de kinderen
het zagen en het in hun emotie inprenten, dat je deze vrucht niet aanraakt. Het
maakt niet uit hoeveel generaties terug.
V: En we kunnen in de ruimte al dit geheugen meenemen?
K- Ja. Nee, het is geen geheugen, het is de verzameling van informatie, kennis. Je
kunt het zo mooi zeggen als je wilt. (3:14).
Vraag: Ook Alex zei zo, dat RNA, de ziel van het RNA en DNA dit kunnen verklaren. Ik
vroeg me af of het kristal, en deze levensbloem, en Merkabah, en stervorming....
K- Dit zijn allemaal gimmicks. ..
Ja. Ja (ze negeerde dat hij gimmicks zei en vervolgde haar eigen ideeën). Is dit
allemaal hetzelfde? Natuurlijk zijn het synoniemen. Dat is de opslag van informatie
als een geheugen, dit kristal, en Ziel, en dit is in lichamelijkheid. Maar op het niveau
van de Ziel is het dezelfde structuur, nee? Maar is onzichtbaar, onaantastbaar voor
onze lichamelijkheid.
K- Zoiets. (Vaag antwoord - ze was niet open) K- Nog een andere vraag?
V: ... In de Kenniszoekers Workshop nummer 167 studies over de emoties leert u ons
dat, als we de waarde van onze emoties begrijpen, er nieuwe vragen en nieuwe
ideeën zullen ontstaan over hoe we met onze emoties kunnen omgaan en ze
kunnen beheersen. En probeer niet te kijken naar de emotie, probeer te begrijpen
waar de velden van emotie reacties teweegbrengen in de lichamelijkheid en in de
Ziel, dan zul je de weg naar de Ziel vinden. Dus de essentie van verandering is de
essentie van onze emoties, (3:16). die veranderen als we reageren op onze omgeving.
Dat was het citaat. De vraag is, hoe kunnen we ons verdiepen in de kracht van de
emotie van aanwezigheid in de kosmische straling creatie?



K- Je hebt ?? (een aanwezigheid in elke kracht, en het is op het punt van de
observatie, of waarnemer, die volgens hem, of haar, beslist over je aanwezigheid, of

sterkte van aanwezigheid, of wat je draagt. Het is wat je zelf waarneemt en wat je
door de anderen wordt waargenomen, en dat is alles wat het is. Er is niet meer en
niet minder.
R: Dat is een mooi antwoord.
K- Het is net zoiets als, weet je, je hebt twee dieren in huis. De grote ziet jou als baas,
en de middelste ziet zichzelf als baas voor de andere, de kleinere. Soms komt de
kleinere in opstand omdat, "ik besta ook," en hij blaft en rent meer dan de middelste,
die groter is. (3:18) De middelste hond ziet zichzelf tussen de baas en de kleine. En
een de baas ziet de hond als iets, daar leid ik, en bezit ik, en de grotere hond ziet
hetzelfde in de kleinere hond. Perceptie. Ben jij de kleine hond of de grote baas?
Maar het zijn dezelfde mensen, hetzelfde ding.
V: Mehranez...
Ik had een vraag. Ik probeerde de traditionele concepten met uw nieuwe kosmische
kennis te vergelijken. Ik wilde vragen wanneer deze, hoe heet het, deze heilige geest,
of Christus, of etc. een geest van een man, of een vrouw overwint. Daarna gaat zijn
geest, of het geheel gaat. Wat gebeurt er met de geest oorspronkelijk van die
persoon, (3:20). die voor die missie was uitgekozen? Verheft die zich ook?
K- Het verheft zich en wordt een deel van.
Je kunt niet... Morgen is de Hemelvaart van wat je noemt, de Driekoningen, zes
januari. Ik moest dit in het verleden heel diepgaand aan iemand uitleggen. Wanneer
je een Ziel accepteert in het niveau van de Profeten, en je hebt tegelijkertijd de STM
zelf, bestaat de STM die de nieuwe Ziel accepteert nog steeds door de twee Zielen,
maar bereikt hetzelfde niveau van begrip. En het wordt een deel van.
Op het moment van fysieke dood, scheiden ze zich niet van elkaar, het blijft als,
omdat de ene niet kan bestaan zonder de andere. In zekere zin is het een gast die je
accepteert, dat het deel wordt van jou, deel van de structuur van het leven. Maar
ieder leeft zijn eigen bestaan, zijn eigen dimensie. (3:22).
V: Mooi, en ik stel me voor, ik weet zeker dat naarmate de tijd verstrijkt, hoe meer ze
zich herinneren, mensen zich die Ziel herinneren, dat draagt bij aan de verheffing
ervan.
K- Dat hoort bij het proces van bidden. V: Dat is de bonus.
K- Ja.
Vraag: Ik heb nog een vraag, wanneer u praat, vraag ik me af hoe u zo niet-oordelend
bent, zo geduldig. Hoe kunnen we dit natuurlijke oordeel dat we hebben
overwinnen, zoals, toen ik laatst bijvoorbeeld iemand zag, voelde ik zijn bedrog. Ik
voelde dat onmiddellijk, en hoe kun je je beheersen om niet te oordelen, omdat we
de waarden hebben?



K- Om te reageren, om onmiddellijk te reageren. Dat is mijn manier. V: Je reageert
niet precies, denk ik.
K- Ik reageer op een manier, op de lange termijn totdat ze zichzelf laten zien. En als
ik reageer is dat het moment waarop ik het niet meer accepteer. Het is beide
manieren, het hangt ervan af.
Mijn moeder zei altijd, je bent de slechtste persoon ooit, dat je niet reageert. Je hebt
een geduld van "nee", weet je, "nee" noemen we dat. En jij zegt. Ik zei tegen mijn
moeder, "mam als er dingen komen, is er een reden voor, waarom ik dit moet
meemaken, en wat ik ervan moet leren." (3:24).
Maar ik oordeel heel, heel snel, omdat ik de Ziel zie. Ik ben zeer, zeer geduldig. Ik zeg
altijd, de mens heeft het vermogen zich te verheffen, de mens heeft het vermogen
zich aan te passen. En als het tot een punt komt, dat het misbruik wordt, loop je er
gewoon van weg. Ik loop gewoon weg. Ik... vecht niet. Als je ergens voor vecht, dan
heb je verloren.
Tolereren is wanneer je zegt, "ok, ik kan er zoveel van hebben," en je wacht tot de
andere kant zich verheft, tot de andere kant het begrijpt, tot de andere kant er is.
Hetzelfde gebeurde met wat we de afgelopen maanden zo hebben verloren
(miljoenen in de fraudezaak). We zijn erin geluisd door een kenniszoeker,
voorbestemd om opgelicht te worden, en ik zag het, maar ik dacht, er is een reden,
Stichting moet ergens toe komen hierdoor. En we zullen zien.
Ik deed hetzelfde in mijn huwelijk. Ik keek toe. Ik bad altijd dat het omhoog zou
gaan, dat het zou veranderen. Maar toen het op een punt kwam dat het niet zal
veranderen, liep ik weg. Je laat het aan hen over, ze vinden hun eigen weg. Als je je
leven zo inricht en je voordoet als iets anders is het anders. Dit is wat het is. (3:26).
Zoals ik te veel Kenniszoekers zei, de rijkdom die door de Keshe Foundation gaat, ik
zou in paleizen kunnen leven, en het leven van een koning. Dat heb ik nooit gedaan,
want de uitbreiding van de Stichting is voor mij belangrijker dan een huis. Wanneer
de Stichting solide is, is er altijd een plaats.
V: Ja. Er is nog iets, zoals toen Dean sprak over de emotionele effecten van de ziel,
wanneer de ziel verandert, verandert het lichaam, de geest, het wordt beïnvloed.
Zoals toen ik diepgaand voorstelde, dacht ik echt dat we de Zielen moeten
verbinden. En we begonnen elke avond om negen uur, CET, Europese tijd, om de
Zielen te verbinden, de Ziel van leiders, religieuze leiders en voor vrede en
rechtvaardigheid te verheffen. Op de eerste, tweede dag voelde ik echt de
verbinding met de zielen rondom. En ik had een heel hyper gevoel, ik voelde
bijvoorbeeld dat mijn moeder me elk jaar nodig heeft en dat soort dingen. En zelfs
op een normale manier, was dat om zo anders te functioneren. Want ineens zat ik in
de zee van al die zielen en gevoelens van wie heeft mij nodig en dat soort dingen.
(3:28). En toen ging ik beetje bij beetje

langzaam. En om aan te kondigen dat we nog steeds elke avond om negen uur,
Europese tijd, onze zielen verbinden, en we bidden voor alle zielen die leven en



verheffing van politieke leiders. En iedereen voegt alles toe wat we nodig hebben,
duurt een paar minuten, maar kondig het gewoon aan. En ik dank u hartelijk voor
het begeleiden van ons door al die jaren heen, naar dit niveau, dat we beginnen te
leren, gewoon ABC. Ik hoop dat we de eer hebben om anderen te onderwijzen. Dat is
de beste beloning die ik me kan voorstellen. Heel erg bedankt, meneer. ..
Het proces van wat ik noem, verlichting van de wereldleiders en religieuze leiders, is
onderdeel van de komende sessies van de Keshe Foundation. Er gebeuren veel
dingen op de achtergrond om dat de komende tijd te laten plaatsvinden.
V: Hartelijk dank. Van alle mensen die deze veranderingen op dit moment nodig
hebben.
K- Ik denk dat je het nodig hebt waar je bent, meer dan waar dan ook. Het moet...
V: Het kan aan de waarden hangen. (3:30).
K- Ze weten niets anders, je kunt het ze niet kwalijk nemen. Het is gewoon, zien als
"iedereen heeft gelijk," het is heel anders dan zien als "iedereen heeft gelijk."
Mettertijd zal het veranderen.
Het begin van de verandering van wat ik noem, het onrechtmatige leiderschap is
voorbij. Het is gewoon dat structureren dat we niet teruggaan naar dezelfde
problemen als voorheen, anders hebben we niet veel geleerd. Maar het moet
ingebakken zitten in de structuur, in de mensen.
Ik hoop het. Ik heb het gevoel dat de mensen leren, want als ze niet leren gaan ze
weer naar een andere kleur van misbruik. Dus mensen moeten het zelf leren.
K: Dat is wat ik de hele tijd zei. De mens moet leren weg te lopen van het doden, het
heeft geen zin om te toveren. Dit is een deel van wat we geleerd hebben over de
Gans. De mensen beseffen niet waarom we de Gans en andere dingen meebrachten.
Dan op een zeer zachte manier, in veel subtiel onderricht, brengen we het naar voren
om dat te begrijpen.
Zelfs vandaag, in de vraag met de Vlinder, begrijp de velden, begrijp, moet je doden?
Kun je de vlinder gebruiken als energiebron zonder te doden? (3:32). Kun je... Het
moet gewoon ingebakken zitten in de structuur van het denken, en niet zo fysiek
zijn.
Als we het doen, is het magisch. Dit is wat ik altijd zei, we zijn hier niet om te toveren,
en dan is het een tovenaarswerk. Een dode opwekken, we hebben de vader geleerd
hoe hij een dode uit Naomi moet opwekken.
Het is het proces van begrijpen, en het kan herhaald worden. Dus, het is kennis die
overgedragen kan worden. En er is geen magie.

Vraag: Ik denk dat we met uw onderricht een niveau bereiken van, ik kan niet
zeggen sereniteit, want iedereen zei dat ze me meer sereniteit toewensten. Maar we
bereiken een soort niveau van alles is in orde. Als er iets slecht of goed is, is het oké.
K- Het heeft een reden om goed te zijn en het heeft een reden om slecht te zijn.
Ja. En het is goed voor mij. Ik voel me zo, weet je, een soort van zeker van mezelf met
alle fouten die ik kan hebben. Maar ik weet dat zelfs slechte dingen een reden



hebben. En die is goed. Ik denk dat het komt door jouw lessen, zoals je al die jaren
een voorbeeld geeft. Dat weet ik zeker.
Weet je, het geeft me meer diepgang in mijn kennis, die voorheen erg klein was.
Dus, ik dank u zeer voor deze uitgebreide kennis, (3:34). een beetje van uw deel van
het geheel, en ik probeer elke dag beter te worden.
K- We zullen zien. Het moet begrepen worden, anders wordt het een magie en dan
wordt het in de toekomst wat we gezien hebben, veel leugens onder de dekmantel
van theologie en religie.
De Keshe Foundation, haar geloof, haar manier van werken mag nooit een theologie
worden. Het moet wetenschappelijk blijven. Alles wat je in de toekomst vindt, kijk
niet naar wat God wilde. Kijk hoe God het geschapen heeft. Dan wordt het
wetenschap. Als ik in de tijd van Christus was, zou ik Christus gevraagd hebben, hoe
heb je deze opgevoed? En hij had de kennis, hij kon vertellen, om de energie van
mijn ziel over te brengen naar de ziel die ik opwekte, niet de lichamelijkheid, de
lichamelijkheid volgde de Ziel. Nu kun je de kracht van het veld van een Ziel
scheppen, zoals je kinderen kunt scheppen zonder de lichamelijkheid. Nu begrijp je
het.
Vraag: ... Ik wens jullie allemaal een heel goed jaar dit jaar.
K- Dit jaar wordt een fantastisch jaar. Laten we eens zien hoeveel van jullie
Kenniszoekers zeer binnenkort, diegenen komen opzoeken voor wie jullie naar de
Keshe Foundation kwamen. Van wereldleiders tot religieuze leiders, tot wat wij
noemen, Burgers van het Universum.
Hartelijk dank. Ik ga de komende minuten een ontmoeting aan met enkele van deze
intellectuele theologen. (3:36). Hartelijk dank voor vandaag. Ik hoop dat we allemaal
wat geleerd hebben, en ik hoop dat u begrijpt wat er is neergelegd, want de vorige
week brachten we de samenvatting van wat we het afgelopen jaar hebben bereikt.
Deze week hebben we uiteengezet wat de man hopelijk de komende jaren en dit
jaar zal proberen te bereiken. Maar we zetten de eerste stappen van de man om een
man van het universum te worden, en te reizen met een nieuwe technologie dan de
oude, wat ik noem, op brandstof gebaseerde, vaste brandstof gebaseerde, en gas
brandstof gebaseerde, raketten, en auto's en de rest.
Hartelijk dank voor vandaag. Hopelijk ontmoeten we elkaar volgende week en delen
we meer kennis, ergens. Dank je, Rick.
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